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KY:ltä kuuluu
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Mikä on KY?

Jäsenistö

noin 3300 jäsentä

Edustajisto

Edustajisto on KY:n ylin päättävä elin. Se koostuu 30 varsinaisesta jäsenestä ja varajäsenistä, jotka valitaan joka 
toinen vuosi vaaleilla jäsenistön joukosta. KY:n edustajisto toimii myös KY-säätiön hallintoneuvostona. 

Hallitus 

6–10 jäsenen hallitus vastaa KY:n 
toiminnasta ja käyttää yleistä 
hallinta- ja toimeenpanovaltaa.

Sihteeristö ja  
KY:n toimisto

KY:n sihteerit sekä 
toimiston muut työntekijät 
pyörittävät KY:n arkea, 
hallintoa sekä auttavat 
mm. jäsenasioissa.

Pääsihteeri toimii KY:n  
toimiston esimiehenä.

Hallinto

•	 hallintopäällikkö
•	 isäntä

Sihteerit

•	 AD
•	 IT-koordinaattori
•	 kulttuurisihteeri
•	 myyntikoordinaattori
•	 tiedottaja
•	 kerhosihteeri

Seniorikilta

Seniorikiltaan voivat 
kuulua KY:n entiset jäsenet. 
Killan tehtävänä on toimia 
jäsentensä yhdyssiteenä 
sekä tukea ja edistää KY:n 
toimintaa. 

KY-säätiö

Helsingin kauppatieteiden 
ylioppilaiden säätiössä ylintä 
päätösvaltaa käyttää hallitus, 
ja toimintaa ohjaa ja valvoo 
säätiön hallintoneuvosto.

Säätiön asiamies vastaa 
säätiön käytännön toiminnan 
pyörittämisestä.

Säätiö jakaa mm.  
apurahoja vaihtoon  
lähtijöille ja tukee 
KY:n toimintaa. 

Kunniavaltuuskunta

Kunniavaltuuskunta koostuu 
KY:n kunniajäsenistä. Sen 
tehtävänä on seurata KY:n 
toimintaa ja toimia neuvoa-
antavana elimenä.

Kulttuurivaliokunta

Korkeakouluvaliokunta

Viestintävaliokunta

Liikunta- ja hyvinvointivaliokunta 

Sales  Academy

Kerhot 
Ainejärjestöt
Probba  
(Mikkelin 
yksikkö)

Jaostot

•	 KUJ
•	 NESU
•	 KY-Sub

KY:n organisaatiorakenne avattuna.

V uoden 2013 vuosikertomuksessa pääsihteerin terveh-

dys päättyi seuraavasti: “Otaniemi muuttaa kaiken.”

Opiskelijatoiminnassa muutos on jatkuvasti läsnä: KY:n 

toiminnassa se näkyy konkreettisesti muun muassa siinä, 

että puolet toimiston väestä vaihtuu kahdesti vuodessa.

Aloitin KY:n pääsihteerinä kuluneen vuoden elokuussa, 

kun KY:tä kahden edellisen vuoden ajan luotsannut Pekka 

Lampinen siirtyi uusien haasteiden pariin. Kuluneen neljän 

kuukauden aikana olen havainnut KY:n olevan paitsi halu-

kas kohtaamaan muutoksia, myös kyvykäs muuttumaan.

Ensi vuonna KY:n muutoskykyä testataankin jälleen to-

sissaan – ehkä eniten sitten vuosikymmenen vaihteen – 

kun kandidaattitason opetus siirtyy Otaniemeen ja KY laa-

jentaa toimintaansa kolmannelle kampukselle.

Vuonna 2014 KY:llä valettiin vahva pohja Otaniemessä 

toimimiselle: tulevat toimisto- ja juhlatilat saatiin varmistet-

tua pitkän prosessin jälkeen loppusyksystä ja tulevaisuu-

den toiminnan suunnittelu kunnolla käynnistettyä. Tilojen 

varmistumisen myötä yksi epävarmuustekijä poistuu ja 

Otaniemeen laajentumisen kohdalla päästään alkuvuodes-

ta siirtämään resurssien painopiste toimitiloista itse toimin-

nan jakautumisen suunnitteluun.

Mutta ei KY:n vuosi 2014 sentään silkkaa Otaniemeä ole 

ollut. Kyltereiden etujen puolustamista yliopiston sisällä on 

jatkettu suurella menestyksellä, alumnitoimintaa on herä-

telty henkiin ja kehitetty, liike-elämän suuntaan on avattu 

jälleen yhteyksiä muun muassa Helsinki Business Sympo-

siumin muodossa ja maistereiden toiminnan nälkään vas-

tattiin syksyllä uuden Masters’ Clubin muodossa.

ENSI VUONNA KY:LLÄ päästäänkin jälleen pohtimaan, mikä 

on jäsenten kannalta oleellista toimintaa milläkin kampuk-

sella ja mitä kannattaa tehdä yksin, mitä yhteistyössä. Osa 

näistä käytänteistä voi jäädä elämään kauaskin tulevaisuu-

teen, osa taas saatetaan tehdä uusiksi jo seuraavana vuon-

na.

Otaniemi muuttaa paljon, mutta ei kaikkea. Vaikka tule-

vien muutosten myötä toimitilat muuttuvat ja toimintatavat 

vaihtuvat, perusajatus säilyy: KY on kylterin koti — nyt ja 

tulevaisuudessa.

Pääsihteerin 
tervehdys
Otaniemeen laajentuminen 
muuttaa paljon, mutta KY 
on kylterin koti – myös 
tulevaisuuden Aalto-
yhteisössä.

KARRI TUOMINEN, pääsihteeri

P Ä Ä S I H T E E R I L T Ä
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K Y:n edustajiston ja säätiön hallintoneuvoston vuosi 

2014 oli täynnä pieniä ja suuria päätöksiä, mielen-

kiintoisia keskusteluja ja valtavien muutosten valmistelua. 

Keväällä valittiin KY:lle uusi pääsihteeri ja tarkasteltiin toi-

minnanohjaukseen liittyviä asioita. Loppuvuodesta pohdin-

taan nostettiin edustajiston rooli ja tehtävät tulevaisuuden 

KY:llä. 

Säätiön puolella seurattiin tarkasti oikeusprosessin ete-

nemistä ja kehitettiin säätiön palvelutarjontaa. Syksyn mit-

taan keskityttiin vahvasti tukemaan hallitusta haastavissa 

budjetointipäätöksissä. Koko vuotta väritti luonnollisesti 

valmistautuminen vuonna 2015 tapahtuvaan kauppakor-

keakoulun kandiopiskelijoiden ja KY:n muuttoon Otanie-

meen.

U U S I  E D U S T A J I S T O K A U S I  K Ä Y N T I I N

Syksyn 2013 edustajistovaaleilla valittu uusi edustajisto ja sää-

tiön hallintoneuvosto aloittivat toimikautensa vuoden 2014 

alussa, ja alkuvuoden ohjelmaan kuului luonnollisesti koulut-

tautuminen edustajistotehtäviin. Tammikuun lopulla pidetyssä 

koulutuspäivässä perehdyttiin tarkemmin KY:hyn, KY-säätiöön, 

viime vuosien kehitykseen Aallon opiskelijayhteisössä ja koko 

yliopistolla sekä tietysti kokoustekniikkaan. Iltaa luonnollisesti 

jatkettiin laulaen ja juhlien. Vuoden lennokkaan alun jälkeen 

helmikuussa päästiin kokoustamisen ja iltakoulujen makuun, 

unohtamatta tietenkään KY:n syntymäpäivän juhlintaa. Vuosi-

juhlaviikko otettiin edustajistossa vastaan perinteisin menoin 

kakkukahvien ja juhlakokouksen merkeissä.

E D U S T A J I S T O L T A

Heti alkuvuodesta perustettiin neljä edustajiston alais-

ta työryhmää: sääntötyöryhmä, hupityöryhmä, Otaniemi-

työryhmä ja pääsihteerinvalintatyöryhmä. Sääntötyöryhmä 

valittiin jatkamaan edellisten vuosien hienoa työtä KY:n 

sääntöjen pitämiseksi ajantasaisina. Otaniemi-työryhmä 

toimi vuoden aikana hallituksen ja kampusvastaavan tuke-

na koulun ja KY:n tilojen suunnittelussa tulevalla kampuk-

sella. Hupityöryhmä puolestaan huolehti edustajiston vir-

kistäytymisestä kokousten välillä ja niiden jälkeen ja järjesti 

edustajistolle mm. vappuna juhlaohjelmaa. Yhtenä vuoden 

suurimmista ponnistuksista pääsihteerinvalintatyöryhmä 

valitsi intensiivisen työrupeaman jälkeen KY:lle uuden pää-

sihteerin.

P Ä I V I T Y K S I Ä  T O I M I N N A N O H J A U K S E E N

KY:n toiminnanohjauksessa on viime vuosien aikana ollut 

Kaikkea 
korkealentoisen 

visioinnin ja kovien 
päätösten väliltä 

– monivivahteinen 
edustajistovuosi

keskeisessä osassa vuonna 2012 nuijittu strategia sekä sa-

mana vuonna kolmeksi seuraavaksi vuodeksi luotu kehitys-

suunnitelma. Vuoden 2014 aikana strategiaa täydennettiin 

ja tarkennettiin hallituksen ja edustajiston yhteisvoimin 

luomalla omat strategiapaperinsa viestintään sekä omista-

jaohjaukseen. Vuosille 2013–2015 luodun kehityssuunnitel-

man teemojen toteutuksessa ollaan päästy jo niin pitkälle, 

että päätettiin suunnitelman päivittämisen sijaan keskittyä 

vuonna 2015 koko strategian päivittämiseen.

O M A N  R O O L I N  P O H D I N T A A 
U U D I S T U N E E S S A  O R G A N I S A A T I O S S A

Yhdistysmuotoisen KY:n edustajisto on toiminut jo use-

amman kauden ajan. Vuoden 2014 alkupuolella sekä 

kokouksissa, iltakouluissa että työryhmissä käydyissä 

keskusteluissa todettiin, että toimintaa olisi varaa kehit-

tää joustavampaan suuntaan. Ylioppilaskuntastatuksesta 

luopuminen on muuttanut KY:n toimintaa monilta osin ja 

näiden muutosten tulisi näkyä myös edustajistotyössä. 

Myös kaksoisrooli säätiön hallintoneuvostossa tulisi ottaa 

työskentelyä ja käytänteitä suunniteltaessa paremmin huo-

mioon.

Syksyn mittaan asiaa pohdittiin sekä sääntötyöryh-

mässä, kokouksissa että vapaamuotoisesti. Edaattoreiden 

lisäksi myös hallitus ja pääsihteeri antoivat vahvan panok-

sensa näihin pohdintoihin. Loppuvuodesta päästiin kä-

sittelemään jo varsin konkreettisia visioita siitä, mitä KY:n 

edustajisto voisi parhaimmillaan olla ja tehdä. Työ jatkuu 

kevään 2015 puolella, jolloin päästään varmasti jo päättä-

mään mahdollisesti tehtävistä muutoksista edustajiston 

kokoonpanoon, käytänteisiin ja työskentelyyn.

S Ä Ä T I Ö N  P A L V E L U I D E N  J A T K U V A A 
K E H I T Y S T Ä  J A  T A L O U S K U R I A

Kevään mittaan hallintoneuvoston kokouksissa ja iltakou-

lussa tarkasteltiin muun muassa KY-talon vuokralaistilan-

netta ja myönnettäviä apurahoja sekä valittiin edustajat 

toiminta-avustustoimikuntaan ja stipendi- ja apurahatoimi-

kuntaan. Koko kevättä varjosti luonnollisesti omaisuuskiis-

tan oikeusprosessin seuraaminen ja asian vuoksi pidettiin 

ylimääräinen kokous toukokuussa.

Syksyllä keskusteltiin erityisesti talousasioista. Pitkään 

jatkunut omaisuuskiista ja vallitseva taloustilanne näkyivät 

KY:n taloudessa, ja hallintoneuvosto oli vahvasti hallituksen 

tukena keskipitkän aikavälin kulujen leikkaamiseen tähtää-

vässä budjetointiprosessissa. Kompromisseja jouduttiin te-

kemään, mutta prosessi saatiin kaikkien asianosaisten taho-

jen mielestä varsin onnistuneesti maaliin eikä juustohöylää 

jouduttu käyttämään kohtuuttoman paljon.

Pitkälle edenneitä keskusteluita KY:n tiloista Otaniemes-

sä päästiin pohtimaan myös hallintoneuvoston puolella 

vuoden loppupuolella, kun neuvottelut halutuista tiloista 

olivat edenneet sopimusasioihin. Sekä edustajiston että hal-

lintoneuvoston vuosi päättyi hienoissa merkeissä, kun KY:n 

ja säätiön hallitusten uutinen neuvotteluiden saamisesta 

onnistuneeseen päätökseen otettiin aplodein vastaan.

Pauliina Ikäheimo
edustajiston puheenjohtaja

Annu Kostiainen
1. varapuheenjohtaja

Oskar Rötsä
2. varapuheenjohtaja
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K A N D I E N  S I I R T Y M I N E N  A S K E L E E N 
L Ä H E M P Ä N Ä

KY:lle pyrittiin löytämään sopivia tiloja Otaniemestä koko 

vuoden. Projekti kulki vuoden mittaan vuoristorataa po-

tentiaalisen vaihtoehdon löytymisestä neuvotteluiden ka-

riutumiseen. Loppukeväällä esiin noussut uusi vaihtoehto 

kahdesta eri kiinteistöstä eli Konemiehentie 4:stä ja Sahasta 

alkoi näyttää potentiaalisimmalta vaihtoehdolta ja neuvotte-

luja käytiin tiiviisti aina vuoden loppuun asti. Yhteistyö Aalto-

yliopiston johdon ja Aalto-yliopistokiinteistöjen kanssa oli 

erittäin lämminhenkistä, ja vuosi huipentuikin marraskuun 

lopulla tilojen varmistumiseen.

Lähtö-
laskenta 
alkaa

P U H E E N J O H T A J A L T A

Lähtölaskenta 
kandidaattiopiskelijoiden 
Otaniemeen siirtymiseen 
alkoi vuonna 2014. Tulevaan 
murrosvaiheeseen valmistauduttiin 
useilla muutoksilla ja uudistuksilla. 
Vuosi huipentui vuokrasopimusten 
allekirjoittamiseen KY:n Otaniemen 
tiloista.

M O N I P U O L I S U U T T A  J A  M A T A L A A 
K Y N N Y S T Ä

Vuoden keskeiseksi teemaksi nousivat vapaaehtoiset. KY:n 

jäsenille haluttiin tarjota monipuolisempia keinoja lähteä 

toimintaan mukaan. Maisteriopiskelijoille suunnattu Mas-

ters’ Club perustettiin elävöittämään Töölön kampusta 

tarjoamalla aktiviteetteja maisteriopiskelijoille sekä uuden 

väylän lähteä toimintaan mukaan myös vanhempana opis-

kelijana. Mursutoimikunta perustettiin lisäämään vuosi-

kurssin keskinäistä yhteisöllisyyttä. Mursutoimikunnan on 

tarkoitus toimia hyvin matalan kynnyksen väylänä lähteä 

mukaan toimintaan.

 KY:n tapahtumatarjonnan uusi kulmakivi, Helsinki Busi-

ness Symposium, hioutui lopulliseen muotoonsa erityisesti 

vuoden alussa valitun nohevan työryhmän ansiosta. HBS 

järjestetään helmikuun alussa vuonna 2015. Kaksipäiväinen 

seminaari huipentuu toisena iltana järjestettävään gaalail-

lalliseen. Teeman “Risk and Reward” ympärille rakennettui-

hin paneeleihin on saatu todella kovatasoisia puhujia.

Y H T E I S T Y Ö  A A L T O - Y L I O P I S T O N  J A 
K A U P P A K O R K E A K O U L U N  K A N S S A

Aalto-yliopiston organisaatiomuutosta ja yt-neuvotteluita 

seurattiin KY:llä tarkasti, mikä leimasi vahvasti yhteistyötä 

yliopiston ja kauppakorkeakoulunkin kanssa. Uuteen pro-

vostiin ja vararehtoreihin päästiin tutustumaan syksyllä ja 

yhteistyö lähti käyntiin toivotulla tavalla.

 Yhteistyö kauppakorkeakoulun kanssa sai uuden ulottu-

vuuden loppukesästä järjestetyn Homecoming Dayn muo-

dossa. Tapahtuma oli huima menestys ja sai Kauppakor-

keakoulun ja KY:n avaamaan keskustelun laajemmastakin 

yhteistyöstä alumnikentällä. Yhteistyön muotoja lähdetään 

jatkojalostamaan ensi vuonna.

E K O N O M I L I I T T O  U U D I S T U U

SEFE:n suunnalla vuoden sana oli brändiuudistus. Keskustelua 

herätti etenkin SEFE-lyhenteestä luopuminen ja mahdollinen 

uusi lyhenne. Myös Suomen Ekonomiliiton koko nimeä terä-

vöitetään ja uusi muoto on ytimekkäämpi Suomen Ekonomit. 

KY osallistui keskusteluihin aktiivisesti ja on mielenkiintoista 

nähdä, miten uusi brändi otetaan ensi vuoden aikana vastaan.

M Y L L E R R Y S T Ä  O R G A N I S A A T I O N  S I S Ä L L Ä

Myllerryksiä tapahtui myös oman organisaation sisällä. Ke-

väällä päätettiin siirtää toimiston pääpaino vuodesta 2015 

lähtien Otaniemeen. Toiminta kahdella kampuksella vaatii 

KY:ltä mahdollisimman joustavia rakenteita, ja tämän ta-

kia kevään aikana päädyttiin siirtyä taloushallinnon osalta 

sähköisiin järjestelmiin. Samalla suuri osa taloushallinnon 

prosesseista ulkoistettiin tilitoimistolle, mikä johti valitet-

tavasti myös työntekijän irtisanomiseen. Myös pääsihteeri 

vaihtui vuoden aikana. Muutokset olivat valtavia mutta vält-

tämättömiä ja oli kriittistä tehdä ne vuonna 2014, jotta ar-

jen rutiinit toimivat ensi vuonna toiminnan ollessa muuten 

murroksessa.

S T R A T E G I S T A  P O H D I N T A A

Tarve antaa strategiaa tarkempia monivuotisia suuntaviivo-

ja tietyille KY:n osa-alueille johti omistajuus- ja viestintäst-

rategioiden tekoon, joita työstettiin yhdessä edustajiston 

kanssa keväällä. Strategiat terävöittivät viestinnän ja yritys-

omistajuuden tavoitteita ja luovat jatkuvuutta toimintaan.

 Kandidaattiopiskelijoiden sekä toimiston pääpainon 

siirtyminen Otaniemeen värittävät koko ensi vuotta ja KY:n 

toimintaa. KY:n on oltava jäsenistönsä tukena muutoksen 

keskellä ja toisaalta löydettävä oma paikkansa Otaniemes-

sä. Toiminnan painopisteitä ja kehityssuuntia päästään 

pohtimaan ensi vuonna moneltakin eri kantilta strategia-

päivityksen myötä. Tämän lisäksi KY:n brändin vahvista-

minen ja edustajiston uudistaminen kirvoittavat varmasti 

syvällisiä keskusteluita toimistolla ja edustajistossa.

 Tukea haasteiden keskellä saa tänä vuonna uudistetul-

ta jatkuvuustoimikunnalta. Jokainen jatkuvuustoimikunnan 

jäsen toimii jatkossa yhden hallituksen jäsenen mentorina, 

minkä lisäksi jatkuvuustoimikunta tapaa koko hallitusta. 

Tarkoituksena on tarjota hallitukselle vanhempien toimijoi-

den tukea vuoden eri vaiheisiin.

 Vaikka ensi vuonna pohditaan paljon isoja linjoja, on 

KY:n tärkeää panostaa erityisesti jäsenten ja vapaaehtois-

ten tukemiseen ja palvelemiseen. Ensi vuodesta tulee haas-

tava vuosi, mutta yhdessä haasteet käännetään voitoiksi. 

Essi Myllymäki
puheenjohtaja
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V uonna 2014 kampusprojektissa harpattiin eteenpäin 

varmistamalla KY:lle tilat Otaniemestä ja luomalla puit-

teet vuoden 2015 muuton toteuttamiselle. 

Vuosi 2014 alkoi kampusasioiden suhteen toiveikkaissa 

merkeissä. Neuvotteluja KY:n toimitiloista Otaniemessä oli 

jo käyty ja tarjousta odoteltiin. Koulun tilojen remontti U-

siivessä oli aikataulussa, ja kaikki näytti siis hyvältä.

K A U P P I S I D E N T I T E E T T I Ä  U - S I I P E E N

Kauppakorkeakoulu tulee sijoittumaan Otaniemessä Ota-

kaari 1:n U-siipeen, jossa peruskorjaus on edelleen käynnis-

sä. U-siipeen valmistuu myös KY:n oma tila, joka nimettiin 

KY Corneriksi. Vuoden 2014 aikana KY osallistui moniin tilo-

jen suunnitteluun liittyviin käyttäjätyöpajoihin sekä oli osa 

kauppakorkeakoulun Otaniemi-työryhmää.

Kevät oli U-siiven suhteen rauhallisempaa – jo suun-

nitellun remontin edetessä normaalisti. Heti alkusyksys-

tä alkoi kuitenkin sisustussuunnittelu, johon myös KY on 

osallistunut juuri työpajojen kautta. Työpajoja on järjestetty 

kaikille U-siiven käyttäjille yhteisesti, mutta myös muun mu-

assa opiskelijoille yksityisesti.

Sisustussuunnittelussa KY on pyrkinyt korostamaan itse-

opiskelutilojen merkitystä. Lisäksi pyrimme huolehtimaan 

kauppisidentiteetin juurruttamisesta U-siipeen, jotta myös 

kauppakorkeakoulun kandiopiskelijat voisivat tuntea perin-

teisesti teekkarivaltaisen Otaniemen kodikseen.

Vuosi 2014 päättyy tilanteessa, jossa sisustusarkkitehdit 

ovat saaneet valmiiksi ensimmäisen luonnoksen ja myös 

KY on sitä kommentoinut. Ensimmäisessä luonnoksessa oli 

opiskelijan näkökulmasta vielä kehitettävää, joskin paljon 

hyvääkin. Seuraavan luonnoksen odotetaan valmistuvan 

tammikuun aikana. Myös tietyt tilat U-siivessä muuttuvat 

vielä hieman eri käyttäjien etsiessä paikkaansa. 

K Y : L L E  K O T I  O T A N I E M E E N

KY:n omien tilojen osalta vuosi 2014 oli lopulta onnistunut, 

vaikka aina ei tältä tuntunutkaan. Jo vuoden 2013 puolel-

la odotettu tarjous sopivista tiloista tuli lopulta helmikuun 

viimeisinä päivinä ja se todettiin liian kalliiksi. Neuvottelut 

jatkuivat kesäkuulle asti, mutta päättyivät lopulta hedel-

mättöminä.

Silloisen parhaan vaihtoehdon kariutuessa lähdettiin 

selvittämään toiseksi parhaan vaihtoehdon, Konemiehentie 

4:n, mahdollista vuokraamista. KY:n toiminnan jakautumis-

ta arvioitiin ja KMT 4:n ei todettu yksinään täyttävän näitä 

tarpeita. Tämän “kakkosvaihtoehdon” lähistöltä kuitenkin 

huomattiin Saha-niminen tapahtumatila, jossa yliopisto oli 

vuokralaisena. Molemmat kiinteistöt olivat Aalto-yliopisto-

kiinteistöjen omistuksessa. Seuraavaksi lähdettiinkin edis-

tämään tämän yhdistelmän vuokraamista.

Tämä työ huipentui syyskuussa kirjoitettuun vuokra-

sopimukseen, joka oli kuitenkin ehdollinen Sahan osalta 

yliopiston ollessa siinä vuokralaisena. Loppusyksy kului 

käytännössä tuon yliopiston ja kiinteistöyhtiön välisen so-

pimuksen purkamisen selvittämisessä. Lopulta marraskuun 

lopussa, yliopiston avainhenkilöiden suurella avustuksella, 

tuo sopimus saatiin purettua ja kampusprojektin yhden ai-

kakauden voitiin katsoa tulleen päätökseen.

K A T S E  E N S I  S Y K S Y Y N

Vuonna 2014 KY:llä ryhdyttiin myös tarkemmin suunnitte-

lemaan toimintaa Otaniemessä ja KMT 4:n kiinteistössä. 

Keskusteluja käytiin toimiston sisällä jo keväällä ja arkki-

tehdiltä tilattiin luonnokset syksyllä. Keväällä alettiin myös 

valmistella muuttoon liittyviä infosivuja, jotka valmistuivat 

syksyllä ja julkaistiin tilojen varmistumisen yhteydessä mar-

raskuun lopussa.

Lähtökohdat muutoksen onnistuneeseen läpiviemiseen 

ovat olemassa. Siinä missä vuosi 2014 oli edelliseen verrat-

tuna käytännön vuosi, tulee 2015 olemaan vielä huimasti 

konkreettisempi. Seinät ovat nyt olemassa, joten ensi vuon-

na remontoidaan, pakataan autot ja muutetaan Otanie-

meen niin että näkyy ja kuuluu.

Neuvotteluja ja 
julkistuksia

K A M P U S

V uoden mittaan nousi huoli siitä, tarjoaako KY tar-

peeksi monipuolisia ja matalan kynnyksen mahdol-

lisuuksia osallistua toimintaan. KY oli myös saanut palau-

tetta tapahtumatarjontansa yksipuolisuudesta. Keskustelu 

kulminoitui toimintaan osallistumisen osalta maisteriopis-

kelijoihin ja ensimmäisen vuoden opiskelijoihin. Samaan 

aikaan kauppakorkeakoululta ja edunvalvontasektorilta 

kuului huolestuneita kyselytuloksia sekä kommentteja yh-

teisöllisyyden puutteesta. 

Yhdeksi ratkaisuksi ongelmiin nousi kaksi uutta hallituk-

sen alaista työryhmää, Mursutoimikunta ja Masters’ Club. 

Mursutoimikunnan on tarkoitus järjestää kivaa tekemistä 

omalle vuodelleen omien halujensa mukaan: esimerkiksi 

vuosikurssin yhteiset haalarimerkit, paidat, jalkapallovuo-

rot tai kevään päättävät juhlat voisivat hyvin kuulua Mur-

sutoimikunnan tehtävälistalle. Toimikunnan on tarkoitus 

toimia hyvin matalan kynnyksen väylänä eikä mursun intoa 

haluta kahlita liikaa.

MAISTERIOPISKELIJOILLE HALUTTIIN TARJOTA lisää väyliä 

lähteä KY-toimintaan mukaan ja toisaalta haluttiin varmis-

taa, että maisteriopiskelijoillekin tarjotaan riittävästi heitä 

kiinnostavia aktiviteetteja kandiopiskelijoiden siirtyessä 

Otaniemeen. Pohdintojen lopputuloksena päätettiin perus-

taa hallituksen alainen työryhmä  Masters’ Club, joka aloitti 

toimintansa loppusyksyllä. 

 

HELSINKI BUSINESS SYMPOSIUM oli hallituksen vastaus 

tapahtumatarjonnan yksipuolisuuteen. Uuteen projektiin 

valittiin työryhmä, joka sai hallitukselta tietyt raamit toimin-

nalleen, mutta muuten työryhmä sai toimia vapaasti. Hel-

mikuussa järjestettävän kaksipäiväisen seminaarin teema 

on ”Risk and Reward”. HBS:n päättää juhlallinen gaalaillal-

linen. Seminaarin eteen on ponnisteltu vuoden aikana koko 

toimiston voimin, mutta erityisesti työryhmä ja hallituksen 

HBS-vastaava ansaitsevat todella ison kiitoksen.

T arve antaa strategiaa tarkempia monivuotisia suun-

taviivoja tietyille KY:n osa-alueille johti omistajuus- ja 

viestintästrategioiden tekoon. Strategioiden tarkoitus oli 

terävöittää viestinnän ja yritysomistajuuden tavoitteita ja 

luoda jatkuvuutta toimintaan.

EDUSTAJISTOLTA NOUSI TOIVE omistajuusstrategialle toi-

mintasuunnitelman hyväksymisen yhteydessä. Yritysomis-

tus oli asiana vielä uusi, eikä vastuujakoa tai KY:n tavoitteita 

ollut mietitty kovin syvällisesti aikaisemmin. Omistajuus-

strategian työstö vaati hallitukselta kovaa ponnistelua, kun 

sen piti valmistua alkuvuodesta tarjotakseen työkaluja ja 

suuntaviivoja KY:n edustajien valintaan aTalentin hallituk-

seen. Strategia ottaa kantaa sekä KY:n sisäiseen työnjakoon 

että aTalentin strategisiin linjauksiin ja sen on tarkoitus toi-

mia KY:n sisäisenä työkaluna.

 Tarve viestintästrategialle oli syntynyt jo aikaisempina 

vuosina erityisesti viestinnän haastavuuden takia: viestintä 

on toisaalta viestintäsektorin vastuualue, mutta toisaalta 

yhtälailla koko KY:n asia. Kaivattiin tavoitteita ja vastuujako-

ja tarkemmin linjaavaa viestintästrategiaa, joka koskettaisi 

koko KY:n toimintaa. Viestintästrategiaa työstettiin koko ke-

vään ajan yhdessä säätiön kanssa ja sen tarkoitus on linjata 

viestinnän tavoitteita ja vastuujakoja. Päätavoitteita nousi 

lopulta kuusi: avoin ja helposti lähestyttävä organisaatio, 

yksi ja yhtenäinen KY, edellytysten ja tuen antaminen toimi-

joiden viestimiseen, näkyminen vahvasti ja omaleimaisesti 

jäsenistölle sähköisessä mediassa, sidosryhmäviestinnän 

ammattimaisuus sekä edelläkävijyys viestinnässä. Strate-

gia hyväksyttiin lopulta edustajiston syksyn ensimmäisessä 

kokouksessa, ja syksyllä strategian tavoitteita päästiin jo 

toteuttamaan käytännössä.

YLIMÄÄRÄISEN PAPERIN TEKOA on aina syytä tarkastella 

kriittisesti, mutta tässä tapauksessa molemmat olivat tar-

peellisia. Strategioiden avulla toiminta on tavoitteellista ja 

kunnianhimoista, ja ne opettavat toimijoita pohtimaan ta-

voitteita myös oman vuotensa yli.

Tapahtumatarjontaa 
ja uusia tapoja lähteä 
toimintaan mukaan

Linjailua, tavoitteita ja 
vastuujakoja: omistajuus- 

ja viestintästrategia

U U D E T  T O I M I K U N N A T O M I S T A J A O H J A U S -  J A 
V I E S T I N T Ä S T R A T E G I A T
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Essi Myllymäki
puheenjohtaja

Iiro Heinonen
varapuheenjohtaja,

kampusasiat

Teemu Riipi
koulutuspolitiikka

Max Mononen
yrityssuhteet,

omistajaohjaus
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Ville Lehtonen
kulttuuri

Anna Juselius
opintovastaava,

kansainväliset asiat

Veera Soini
viestintä,

uudet opiskelijat

Emma Mieskonen
liikunta ja hyvinvointi
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K E S K U S T E L U N  R U O K K I M I S T A  J A 
Y L L Ä P I T O A

Koulutuspolitiikassa KY:n tärkeimmät yhteistyökumppanit 

olivat edelleen kauppakorkeakoulun johto ja opintotoimis-

to, joiden kanssa jatkettiin säännöllistä, hedelmällistä vuo-

ropuhelua. Tapetilla olivat erityisesti kauppakorkeakoulun 

kandiopetuksen muutosta Otaniemeen aiheutuvat haas-

teet.

Yhteistyötä tehtiin myös Aalto-yliopiston ylioppilaskun-

nan kanssa. Koulutuspoliittisessa johtoryhmässä ja opinto-

neuvostossa vaikuttamisen lisäksi kylterien etuja valvottiin 

useissa ad hoc -työryhmissä, säännöllisissä kopo-tapaami-

sissa sekä aktiivisena osana AYY:n delegaatiota Suomen 

ylioppilaskuntien liiton liittokokouksessa.

Aalto-yliopiston johto koki vuonna 2014 henkilövaihdok-

sia. Koulutuspoliittisen sektorin kannalta keskeisimpiä oli 

vat tutkimuksesta vastaavan vararehtorin Ilkka Niemelän 

uusi asema provostina sekä Eero Elorannan nousu ope-

tuksesta vastaavaksi vararehtoriksi. Suomen Ekonomiliiton 

kautta pidettiin yhteyttä maan muihin kyltereihin, ja KY oli 

tärkeä vaikuttaja muun muassa liiton uusista koulutuspo-

liittisista suuntaviivoista päätettäessä.

O P P I M I S K E S K E I S Y Y S  K U N N I A A N

Uudistunut yliopistojen rahoitusmalli on viime aikoina li-

sännyt yliopisto-opiskelun suorituskeskeisyyttä. KY jatkoi-

kin vuonna 2014 oppimiskeskeisen kulttuurin elvyttämistä 

myöntämällä tukea projekteihin, jotka edistävät Aalto-yli-

opiston kauppakorkeakoulun opiskelijoiden oppimista lu-

entosalien ulkopuolella. 

Learn It! -tukena tunnettu avustus lähti erinomaisesti 

liikkeelle. Tukea myönnettiin neljälle projektille, joista erityi-

sesti täysin tuen varassa toteutettu “Kuinka toimittaja kesy-

tetään” -mediailta oli kävijämenestys.

E D U N V A L V O N T A A  K O K O U K S I S S A  J A 
K A B I N E T E I S S A

Kauppakorkeakoulussa keskusteltiin keväällä siitä, tulisiko 

Mikkelin yksikön intensiiviperiodien käyttöönottoa harkita 

myös Helsingissä. Useiden tahojen ohella myös KY suhtautui 

asiaan kriittisesti. Edistysaskelia kuitenkin otettiin, kun Kaup-

patieteen akateeminen komitea päätti myöntää syksystä 

Edunvalvontaa kolmella 
kampuksella

Vuonna 2014 KY:n edunvalvonta jatkoi 
porskuttamistaan. Kauppakorkeakoulun muutto 

Otaniemeen puhutti ympäri vuoden, KY oli paikoin 
jopa kansallisen tason vaikuttaja ja valiokunnan 

uudistamista jatkettiin.

K O U L U T U S P O L I T I I K K A

2015 alkaen Mikkelissä aloittaville kanditason opiskelijoille 

suoran opinto-oikeuden maisterintutkintoon Helsingissä.

Syksyllä kuumin keskustelun aihe yliopistossa oli tent-

tikäytäntöjen yhtenäistäminen korkeakoulujen välillä. Eri-

tyisesti tenttien jälki-ilmoittautuminen nostettiin jalustalle, 

mutta sen käytännön toteutukseen ei löydetty kompromis-

sia. Lisäksi vuosia kaivattu uudistus, vuorokauden ympäri 

avoin lukusali, saatiin viimein läpi kauppakorkeakoululla.

V A L I O K U N N A N  U U D E T  T U U L E T

Korkeakouluvaliokunnan toiminnan kehittäminen vaati pal-

jon huomiota edellisvuonna tehdyn valiokunnan rakenne-

muutoksen myötä. Tutoroinnin siirryttyä omalle toimikun-

nalleen, KOVA keskittyi vuonna 2014 aiempaa enemmän 

opintoasioihin ja edunvalvontaan. Uuden roolin korostami-

seksi valiokuntalaisille päätettiin myöntää myös vuodesta 

2015 alkaen tärkeitä halloped-paikkoja, joihin aikaisemmin 

oli nimitetty KY:n hallituksen jäseniä. Idea tähän saatiin 

syksyllä pohjoismaisten kauppakorkeakoulujen opiskelija-

järjestöjen Nordic Forum -seminaarissa Kööpenhaminassa. 

Vuonna 2013 käynnistetty Viestinviejät-kurssipalau-

teprojekti laajentui 2. vuoden pääaineopintoihin ainejärjes-

töjen avustuksella. Viestinviejät toimivat vuoden aikana ak-

tiivisesti, ja opettajat kokivat heistä olleen hyötyä kurssien 

kehittämisessä.

Varjo-opinto-opasta uudistettiin radikaalisti ominaisuuk-

sia lisäämällä ja kurssit päivittämällä. Keväisillä ainejärjes-

tötalkoilla oppaaseen saatiin kerralla runsaasti sisältöä ja 

jäsenistö sai sivuston aktiiviseen käyttöönsä syksyn alussa.

Tuttuun tapaan valiokunta koordinoi myös kympan-

jointia, palkitsi Vuosijuhlassa Vuoden opettajan ja järjesti 

kaksi Kehitä! -kyselyä. Vuoden opettajan valinnan yhtey-

teen KOVA tuotti videon, jolla haluttiin kiinnittää huomiota 

opettajan ansiokkaisiin opetusmetodeihin. Vuoden lopulla 

valiokunta valmisteli Study Guru -sivustoa, joka tulee tarjo-

amaan kyltereille opiskeluun liittyviä vinkkejä.

Teemu Riipi
koulutuspolitiikka
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K A N S A I N V Ä L I S E T  A S I A T

K V - O P I S K E L I J A T  A I D O S T I  O S A K S I  K Y : T Ä , 
K A U P P I S T A  J A  S U O M E A

Kv-sektorin vuotta on määrittänyt vahva pyrkimys kohti ai-

dosti kansainvälisempää KY:tä, jossa kv-opiskelijat nähtäisiin 

erottamattomana osana jäsenistöämme. Hyvä edistysaskel 

tähän suuntaan oli syksyllä maistereille perustettu Masters’ 

Club, jonka hallitukseen saatiin vahva kv-opiskelijaedustus.

Keväällä kv- ja viestintävastaavat kokosivat yhteen niin 

sanotun KY–English–KY-sanakirjan, jonka tarkoituksena oli 

yhtenäistää KY:llä käytettäviä englanninkielisiä termejä. Sa-

nakirjan on määrä tukea kaikkia KY-toimijoita kaksikielisessä 

viestinnässä sekä sitä kautta myös kansainvälisten opiskeli-

joiden integraatiota.

Opiskelijoidemme integraatiota paitsi kauppikselle, KY:lle 

sekä Suomeen tuettiin myös osallistumalla kauppakorkea-

koulun ura- ja rekrytointipalveluiden ulkomaisille tutkinto-

opiskelijoille järjestämän Career Eventin suunnitteluun ja 

siitä tiedottamiseen.

K V - V I I K O L L E  O M A  J U H L A L L I N E N 
P Ä Ä T Ö S G A A L A

Lokakuussa vietettävää Helsingin kansainvälistä viikkoa jär-

jestämään valittiin jo keväällä kymmenhenkinen, motivoi-

tunut työryhmä. Tänäkin vuonna työryhmän päävastaava 

pääsi hallituksen kv-vastaavan mukana edustamaan KY:tä 

kv-viikkojen kattojärjestön IWCO:n (International Week 

Coordinating Organization) seminaariin Varsovaan. Sisällön 

sijaan seminaarin tärkeimmäksi anniksi nousi verkostoitu-

minen muiden maiden järjestäjien kanssa sekä ideoiden 

keruu lähestyvää kv-viikkoa varten.

Kv-viikkomme sai  tänä vuonna vieraakseen 24 opiskeli-

jaa eri puolilta maailmaa. Perinteiset KY-tapahtumat kuten 

III-kierros, Aliensitsit ja Sillis saivat vierailta suurta kiitosta, 

sillä ne päästivät kurkistamaan opiskelijaelämämme kulis-

seihin. Teema “Thinking out of the box” sekä yritysvierailut 

puolestaan pitivät yllä vahvaa bisnesfokusta, josta Helsin-

gin kv-viikko tunnetaan.

Aikaisemmista vuosista poiketen kv-viikko huipentui 

ulkomaisten vieraiden ja majoittajien osalta erilliseen juh-

lalliseen päätösgaalaan Suomenlinnassa. Gaala oli alun 

budjettihaasteista huolimatta menestys. Järjestelyllä onnis-

tuttiin sekä vapauttamaan jäsenistön ostettavaksi lippuja 

perinteisesti kysyttyyn Boston Night -tapahtumaan että tar-

Aitoa kansainvälisyyttä 
rohkein ratkaisuin

Kansainvälisellä sektorilla peräänkuulutettiin vuonna 2014 kv-
opiskelijoiden integraatiota. Helsingin kv-viikon ohjelmassa 
huomioitiin vieraat entistä paremmin ja jäsenten ulkomaille 

lähtemistä rohkaistiin edelleen. Vaihtarien kokemuksia kartoitettiin 
heidän etujensa valvomiseksi.

joamaan vieraille heille itselleen suunnattua ohjelmaa. Pää-

tösilta toteutettaneen samalla idealla myös ensi vuonna.

L I S Ä Ä  R O H K A I S U A  U L K O M A I L L E 
L Ä H T E M I S E E N

Ulkomaisille kv-viikoille puolestaan on hakijoita edellisvuo-

sien tapaan valitettavan vähän. Opiskelijoidemme tietoi-

suutta kv-viikoista on pyritty lisäämään muun muassa koko-

amalla KY:n nettisivuille reissusta palanneiden kertomuksia 

ja keräämällä kiinnostuneista sähköpostilistaa hauista tie-

dottamista varten. Koska hakijamäärät eivät näiden toimien 

seurauksena kuitenkaan ole kasvaneet, on tulevaisuudessa 

tarve hakuprosessin kokonaisvaltaiselle uusimiselle.

Puolen vuoden vaihto-opiskelu ulkomailla on kylterei-

den keskuudessa edelleen tasaisen suosittua. Kauppakor-

keakoulun omien vaihtokohteiden lisääntymisen myötä niin 

sanotut freemover-vaihdot sen sijaan ovat harvinaistuneet, 

mistä heräsi keväällä tarve suunnitella uusi, osuvampi kri-

teeristö KAUTE-säätiön myöntämälle freemover-apurahalle. 

Keväällä 2014 toteutetun uudistuksen myötä apurahalla 

halutaan tukea hakijoiden rohkeita suunnitelmia ja kannus-

taa heitä entistä enemmän hakemaan myös vaativiin koh-

teisiin. Apurahalla pääsimme jo tänä keväänä tukemaan 

merkittävästi kahta Aalto-yliopiston opiskelijaa suurissa 

lukukausi- tai vierailijamaksuissa.

Y H D E S S Ä  U L K O M A I S T E N 
O P I S K E L I J O I D E N  E T U J A  V A L V O M A S S A

Vaikka yhteistyö AYY:n kansainvälisistä asioista vastaavan 

kanssa olisi voinut olla tiiviimpää, KY:n sisäisiin kv-toimijoi-

hin oltiin yhteydessä vuoden ympäri. Erityisesti vaihtarien 

tapahtumatarjonnasta vastaava KY-Sub onnistui vuonna 

2014 kasvattamaan ja aktivoimaan toimintaansa kiitettä-

västi. Jaoston kanssaan tehtiin yhteistyötä muun muassa 

kartoittamalla palautekyselyn kautta vaihtarien kokemuksia 

myös opintoasioissa. Ensi vuonna näitä uusia kanavia tulisi 

löytää myös ulkomaisten maisteriopiskelijoiden tavoittami-

seen edunvalvonnan osana.

KORKEAKOULUVALIOKUNTA 2014

Anna Juselius, puheenjohtaja
Jyri Heimo
Perttu Karjalainen
Moona Kärkkäinen
Hilla Parkkinen
Sanna Pitkänen
Johanna Pöyhönen
Maija Keskinen (KY Economics)
Eevi Erkko (M!B)
Anna Korpela (Acti)
Outi Broman (KY Accounting)
Pauliina Ikäheimo / Antti Korpelainen (Piste)
Hannes Isotalo (KY Finance)
Netta Nevalainen (KY Communication)

Anna Juselius
opintovastaava,

kansainväliset asiat
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KY:n kulttuuri todella näkyi ja kuului vuonna 2014. Vuosi 

potkaistiin käyntiin vauhdilla Back to School –kuntik-

sessa ja melkein heti perään olikin jo KY:n vuosijuhlaviikon 

aika. Vuosijuhlaviikolla KY:läiset juhlivat Vuosijuhlakuntik-

sessa, jonka kulttuurivaliokunta oli saanut tänä vuonna vas-

tuulleen järjestää. Viikon helmi oli kuitenkin KY:n 103. vuo-

sijuhla, jota vietettiin hieman tavanomaisesta konseptista 

poiketen kahdessa tapahtumapaikassa.

 Vuosijuhlaviikon jälkeen KUVAn toiminta lähti kunnol-

la käyntiin. Keväällä KY:n laulukulttuuria vaalittiin Kevään 

lauluillassa, mitä seurasi Hukkaputki sekä tietenkin Wappu. 

Wappuna KY:läiset marssivat KUVA:n järjestämän Wappu-

kulkueen tahdittamana Mantan patsaalle, josta ilta jatkui 

Kaivohuoneelle ja KY:n Wappubileisiin Karri-Koiran ja Ruu-

dolfin tanssitettaviksi.

 Loppukeväästä valmistumisen kynnyksellä oleville opis-

kelijoille järjestettiin vielä Valmistu jo! -lauluilta ja tarjottiin 

myös korkeakulttuuria muun muassa Stand upin ja Rock 

the ballet -musikaalin muodossa. Myös jaostoja palkittiin 

keväällä järjestetyssä Jaostopäivässä.

M U R S U T  S A A P U I V A T  K Y : L L E

Mursut ja muut KY:läiset toivotettiin takaisin kesälomilta 

Kesäkuntiksessa, jonka jälkeen olikin tiedossa orientaatio-

viikon riennot. Mursujaiset toimivat tuttuun tapaan uusien 

opiskelijoiden perehdytyspäivänä, ja yhdessä KUJin kanssa 

toteutettu päivä olikin todella onnistunut kokonaisuus.

 Syksyn kansainvälisellä viikolla mursut pääsivät puke-

maan haalarinsa ensimmäistä kertaa ylleen III-kierroksella 

ja viikon itseoikeutettu helmi, Virgin Oilissa järjestetty Bos-

ton Night, räjäytti pankin toden teolla. Tänä vuonna oli tie-

dossa Boston Promenaden juhlakonsertti, joten tapahtuma 

oli jaettu Vuosijuhlan tapaan kahteen osaan; illallisosuu-

teen ja jatkoihin, jonne kaikki olivat tervetulleita.

 Loppuvuodesta kulttuurinnälkäisten tarpeita tyydytti 

vielä Syksyn lauluilta ja korkeakulttuuritapahtumat kuten 

Kolina-klubi, vuoden toinen stand-up show ja Roope Salmi-

sen & Koirien keikka, joka toimi myös vapaaehtoisten kiito-

sillan jatkoina.

 Vuoden aikana järjestettiin edellä mainittujen tapahtu-

mien lisäksi myös runsaasti kuntailtoja ja muita kulttuurita-

pahtumia.

U U D E N  L U O M I S E N  V U O S I

Vuonna 2014 kulttuurisektoria uudistettiin merkittäväs-

ti. Yksi vuoden tärkeimmistä teemoista oli maisteritason 

opiskelijoiden aktivointi. Syksyllä orientaatioviikolla mais-

tereille toteutettiin yhdessä SHS:n kanssa Masters’ Night 

–orientaatiotapahtuma ja tämän sekä keväällä järjestetyn 

maisterikyselyn innoittamana alettiin suunnitella uutta toi-

Kulttuurin kevät yhtä juhlaa

Kulttuurisektori jatkoi KY-perinteiden ylläpitämistä järjestämällä 
kaikille kyltereille tuttuja tapahtumia. Lisäksi aktivoitiin niin 
mursuja kuin maistereitakin ja suunnattiin kulttuurin katse 

tulevaisuuteen.

K U L T T U U R I

mikuntaa, joka laajentaisi maisteriopiskelijoille suunnattua 

tapahtumatarjontaa. Näin syntyi KY:n ensimmäinen Masters’ 

Club, jolle valittiin loppuvuodesta hallitus luomaan pohjaa 

tulevaisuutta varten.

 Toinen kehittämiskohta vuoden aikana oli tarjota toi-

mintaa ja aktiviteetteja KY-toiminnasta kiinnostuneille mur-

suille. Tämän pohjalta eri toimikuntia markkinoitiin aktiivi-

sesti myös mursuille ja perustettiin Mursutoimikunta, jonka 

tarkoituksena on laajentaa omalle vuosikurssilleen kohden-

nettua tapahtumatarjontaa.

 Maistereiden ja mursujen aktivoinnin lisäksi myös tu-

toroinnin jatkuminen pidemmälle syksyyn oli yksi vuoden 

teemoista. KUVA järjesti marraskuussa Otamursut-tapahtu-

man, jossa yhdistyivät tutorien kiitosilta ja mursujen ensi-

kosketus Otaniemeen.

K A T S E E T  K O H T I  O T A N I E M E Ä

Vuonna 2014 alkoi KY:n Otaniemeen laajentumisen suun-

nittelu. Alkuvuodesta perustettiin keskusteluryhmä, johon 

kuuluivat KY:n, AYY:n ja TOKYOn tärkeimmät kulttuurisek-

torin toimijat. Työryhmä suunnitteli vuoden mittaan uusia 

yhteistyömahdollisuuksia ja synergiaetuja, joita voidaan 

hyödyntää tulevaisuudessa.

 Myös jaostojen kanssa käytiin aktiivista vuoropuhelua. 

Syksyllä 2014 järjestettiin jaostojen Otaniemi-keskustelut, 

joiden tarkoituksena oli antaa jaostoille parhaat mahdolli-

set eväät suoriutua Otaniemen tuomista haasteista.

 Suhteita Otaniemeen luotiin yhdessä Teekkarijaoston 

ja Aavan kanssa järjestetyissä eri tapahtumapäivissä. Myös 

SHS:n kanssa rakennettiin ja ylläpidettiin lämpimiä suhtei-

ta, jotta myös Töölöön jäisi tärkeitä sidosryhmiä.

KULTTUURIVALIOKUNTA 2014

Ville Lehtonen, puheenjohtaja
Miro Arola
Ilona Harju
Sanni Hoikkala
Nelli Huikari
Jenni Kynnös
Anni Laurikka
Milla Parviainen
Tatu Peltonen
Jaakko Talvio
Katja Toropainen
Ville Vahteri
Rosa Nylèn (KUJ pj)
Joona Orpana (NESU-KY pj)
Oskar Räisänen (KY-SUB pj)

Ville Lehtonen
kulttuuri
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U U D E N  I N N O V O I N T I A

Liikunta- ja hyvinvointivaliokunta LiHy käynnisti vuotensa 

tammikuussa vauhdikkaasti vanhojen konseptien kyseen-

alaistamisella ja uuden innovoinnilla – valiokunnan käsiä ei 

sidottu perinteillä  vaan päätettiin lanseerata uusia kokei-

luja ja kehittää toimivista tapahtumista entistäkin onnistu-

neempia. Teemailloista siirryttiin suurempiin kokonaisuuk-

siin ja vuosi startattiin vesiteemaisella lajikokeiluviikolla, 

jonka jälkeen jatkettiin kesäisempiin tunnelmiin KY:n en-

simmäisen Beach Volley -turnauksen parissa. Marraskuussa 

siirryttiin ruoan ja hyvinvoinnin pariin Ruokaviikolla, jonka 

aikana kokeiltiin muun muassa raakasuklaan valmistamista 

ja kokkailtiin huippukokin opastamana. Tapahtumat kerä-

sivät paljon kiitosta, ja vastaavanlaisia turnauksia ja iltoja 

toivottiin järjestettävän jatkossakin.

T I M A N T T I E N  H I O N T A A

Tuttua rakennetta liikunnalliseen vuoteen toivat sektorin 

vuosittaiset ylpeydenaiheet: pyöreitä vuosia täyttänyt KY 

City Challenge, uudistetut Mursumestaruuskisat, toista ker-

taa järjestetty Pykälä–KY Syysklassikko, pitkän perinteen 

Syysvaellus sekä vuoden päättänyt KY–SHS Academic Classic.

Kymmenettä kertaa järjestetty KYCC kilpailtiin tutusti 

kahdessa sarjassa ja pitkän reitin aikana käytiin Helsingin 

lisäksi sekä Espoon että Vantaan puolella. Kisan suunnitte-

lussa huomiota kiinnitettiin erityisesti toiminnallisiin quest-

rasteihin, joita suorittaessaan joukkueet pääsivät muun 

muassa käymään Linnanmäen vuoristoradan alla sekä ko-

keilemaan suppausta ja Segway-ajelua. 

Pitkästä taivalluksesta pääsi nauttimaan myös Pohjois-

Ruotsiin Abiskoon suuntautuneella Syysvaelluksella, jossa 

tehtiin ennätyksiä sekä vaellushistorian kauneimmalla sääl-

lä että pisimmällä päivämatkalla.

L I I K U N N A N  N Ä K Y V Y Y D E N  L I S Ä Ä M I S T Ä

Valiokuntalaisten neonkeltaisten takkien lisäksi liikunnan 

näkyvyyttä KY:llä kasvatettiin tapahtumien laadullisilla ja 

viestinnällisillä ratkaisuilla. KY:n liikunnallista puolta tuotiin 

uusille opiskelijoille vahvemmin esiin heti alkusyksyllä, kun 

Mursumestaruuskisat nostettiin osittain uudella konseptilla 

osaksi orientaatioviikon ohjelmaa.

Liikunnan lisäämiseen pyrittiin myös liikuntatutoroinnin 

vahvistamisella, kun viime vuosien ajan kitukasvuisena 

L I I K U N T A  J A  H Y V I N V O I N T I

Aktivointia ja hyvää oloa

Vuonna 2014 liikunta- ja hyvinvointisektorin ylpeydenaiheista 
hiottiin entistä kirkkaampia timantteja, joiden joukkoon 
innovoitiin onnistuneesti uusia tapahtumia. Liikunnan 

näkyvyyttä KY:llä lisättiin ja AYY-yhteistyöstä kehitettiin 
molemmille toimivampaa.

kärsinyt projekti siirrettiin tutortoimikunnan kehitettäväksi. 

Liikuntatutoreiden kohderyhmää laajennettiin uusista mur-

suista koko jäsenistöön, mikä onkin näkynyt toiminnan on-

nistuneella aktivoitumisella. Kasvupotentiaalia on kuitenkin 

edelleen runsaasti, ja projektin jatkoon onkin syytä panos-

taa jatkossakin. KY:n vanhojen, tuttujen Facebook-kanavien 

rinnalle loppuvuodesta lanseerattu KY Sports vahvisti osal-

taan liikunnan asemaa yhdistyksen tapahtumakentällä ja 

toi liikuntatoimijoille tehokkaamman tavan viestiä.

N Ä K Y M Ä T T Ö M Ä M P Ä Ä  T A U S T A T Y Ö T Ä

Ulospäin näkyvien uudistusten lisäksi kehitystyötä jatket-

tiin myös kulissien takana. Yhteistyötä ylioppilaskunnan 

kanssa hiottiin karsimalla tehottomia ratkaisuja, ajamalla 

aktiivisesti toimivien mallien kehittämistä ja rakentamalla 

sektoreiden välistä viestintää. Yhteisten projektien onnistu-

misia ja kehityskohteita käytiin yhdessä läpi ja keskustelu-

jen pohjalta sovittiin linjoja AYY:n ja KY:n tulevan vuoden 

yhteistyölle. Vuonna 2014 haasteeksi nousi etenkin koko 

Aalto-yhteisön Voi Hyvin Aallossa -viikko, jonka toteuttami-

sessa KY päättikin jättäytyä reilusti taka-alalle.

Sisäisiä haasteita liikunta- ja hyvinvointisektorilla aihe-

utti suunniteltu liikuntakerhojen aktivointi ja tukeminen. 

Kerhojen tavoittaminen nykyisillä viestintämuodoilla koet-

tiin vaikeaksi ja niiden osallistaminen sektorin toimintaan 

epäonnistui perinteistä KY–SHS Academic Classicin yhteis-

työtä Hernesaaren Näätien kanssa lukuun ottamatta. Ker-

hojen itsenäinen toiminta on kuitenkin kuluneena vuonna 

ollut monipuolista, menestyksekästä ja aktiivista. Sektorin-

laajuisen yhteistyön kehittäminen on nostettu tulevan vuo-

den projektiksi.

Erityistä huomiota saaneiden toimijoiden lisäksi yhteis-

työtä ja hyvinvoinnillista edunvalvontaa harrastettiin Aalto-

yliopiston opintotukilautakunnassa, YTHS:n terveystyöryh-

mässä, Töölön ravintolatoimikunnassa sekä UniSportin 

kanssa.

LIIKUNTA- JA HYVINVOINTIVALIOKUNTA 
2014

Emma Mieskonen (puheenjohtaja)
Anssi Panula
Helena Kauma
Liisa Helle
Laura Hakulinen
Riikka Laurila
Noora Virmanen
Saku Nummi
Vesa Saarikoski
Aleksi Laitinen
Jemina Härkälä

Emma Mieskonen
liikunta ja hyvinvointi
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V uoden 2014 aikana yritysyhteistyötä pyrittiin moni-

puolistamaan ja tuomaan yrityssuhteita lähemmäs 

myös muita sektoreita ja niiden tapahtumia. KY:n yrityssuh-

teiden leipätyössä, partnerisuhteiden ylläpidossa, keskityt-

tiin kahteen asiaan: uusien yhteistyömuotojen etsimiseen 

nykyisten partnereiden kanssa ja partnereiden löytämiseen 

uusilta toimialoilta. 

KY:n yrityssuhdesektori koki suuria muutoksia ensim-

mäistä kertaa useampaan vuoteen. Isoin muutosoli yritys-

suhdevaliokunta Sales Academyn roolin kyseenalaistami-

nen. Innokkaat ja myyntihenkiset vapaaehtoiset haluavat 

osallistua yhä enemmän myyntiin ja partnerisuhteiden yllä-

pitoon. Muutoksen on tarkoitus lisätä työtunteja yrityssuh-

teiden ylläpitoon ja myyntiin, jotta hyvä “yes we can” -palve-

luasenne saadaan pidettyä yllä myös tulevina vuosina. 

Tänä vuonna Sales Academy toteutti jäsenetuihin kaiva-

tun muutoksen, kun uudet Benefits-nettisivut julkaistiin. Sa-

malla jäsenetuja monipuolistettiin ja suulliset sopimukset 

siirrettiin paperille. Kaksi järjestettyä tapahtumaa, Banking 

Night ja Sales Night, olivat onnistuneita. Etenkin jälkimmäi-

selle tapahtumalle oli suurta kysyntää jäsenistön keskuu-

dessa, sillä 200-paikkainen tapahtuma myi loppuun reilus-

sa minuutissa. 

Projektimyynti sai lisähuomiota tänä vuonna ja sitä on 

tarkoitus lisätä myös tulevaisuudessa benchmarkkaamalla 

muita opiskelijajärjestöjä. Tänä vuonna projekteista toteu-

tettiin perinteikäs haalarimainosten myynti, Mursumatrik-

keli sekä nyt toista kertaa Career Catalogue -rekrytointijul-

kaisu.

U U S I A  K A S V O J A  J A  T Y Ö K A L U J A 
O M I S T A J A O H J A U K S E E N

Merkittävin muutos omistajaohjaukseen vuonna 2014 oli 

uuden omistajuusstrategian luominen. Strategialla pyri-

tään varmistamaan jatkuvuus omistajaohjauksessa ja sen 

on tarkoitus toimia omistajaohjausvastaavan apuna päivit-

täisessä työssä. Tulevana vuonna tarkoitus onkin selvittää 

aTalentin muiden omistajien halukkuus luoda yhteinen 

omistajuusstrategia, jolla yrityksen liiketoimintaa saadaan 

ohjattua helposti haluttuun suuntaan.

aTalentin hallitukseen valittiin myös uusi KY:läinen opis-

kelijajäsen. Keväällä yhtiökokouksen jälkeen saimme ilouu-

tisia, kun hallituksen puheenjohtajaksi valittiin KY:n edus-

taja. aTalent sai myös uuden toimitusjohtajan, joka toimi 

yrityksessä ennen rekrytointijohtajana. 

aTalent jatkaa voimakasta kasvuaan ja välittää jatkossa-

kin yhä enemmän ja enemmän Aalto-yliopiston opiskelijoi-

Y R I T Y S S U H T E E T

Vapaaehtoiset yrityssuhteiden 
vastuupaikoille

Vuonna 2014 keskityttiin sektorin rakenteiden muuttamiseen. 
Jatkossa Sales Academyn vapaaehtoiset pääsevät huolehtimaan 

KY:n partnereista, joiden kanssa etsitään uusia yhteistyömuotoja. 
Samalla projektimyynnin merkitys kasvaa.

ta oman alan töihin. Toiminta ammattimaistuu, ja aTalent 

pyrkiikin premium-luokan toimijaksi omalla alallaan.

A L U M N I T O I M I N N A N  K A S V A V A  M E R K I T Y S

Alumnitoiminnan merkitys jatkaa kasvuaan KY:llä. Kauppa-

korkeakoulun kanssa elokuussa järjestetty Homecoming 

Day -alumnitapahtuma oli suuri menestys niin koululle, 

KY:lle kuin alumneillekin. 600 vierasta viihtyi koulun tiloissa 

päivän ajan ja illalla KY tarjosi alumneille mahdollisuuden 

vierailla KY-talolla ja viettää kuntisiltaa Helsingin yöelämäs-

sä. Etenkin alumnien osoittama valtava mielenkiinto KY:tä 

kohtaan useidenkin vuosien jälkeen ilahduttaa. Kauppakor-

keakoulu on muutenkin lisännyt aktiivisuuttaan alumneja 

kohtaan ja laajempi yhteistyö on tarkoitus aloittaa alkuvuo-

desta 2015.

Vuoden 2014 aikana KY:llä muokattiin jatkuvuustoimi-

kunnan roolia. Jatkossa toimikunta tulee toimimaan hallituk-

sen jäsenten mentoreina, tukena ja turvana sekä tuomassa 

uutta näkemystä toimintaan. Seniorikilta ja Senioriraati jat-

kavat toimintaa aktiivisesti ja toimivat jatkossakin alumnien 

yhdyssiteenä KY:llä vietettyjen vuosien jälkeen. 

SALES ACADEMY 2014

Max Mononen (puheenjohtaja)
Miikka Kataja
Sirkku Pelkonen
Anna Pinomaa
Oliver Rotko
Roni Saroniemi
Niklas Syyli
Viljami Väisänen

Max Mononen
yrityssuhteet,

omistajaohjaus
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K O R K E A L I I T O I S I A  A J A T U K S I A  J A 
T I U K K A A  T A U S T A T Y Ö T Ä

Toimintasuunnitelman kautta hallitusohjelmaan projektiksi 

päätyneen viestintästrategian työstäminen alkoi alkuvuo-

desta tarkastelemalla eri sektoreiden tarpeita sekä teke-

mällä taustatyötä ja keskustelemalla edustajiston kanssa. 

Aihetta pohdittiin monen tunnin edestä viestintäsektorin 

kesken ja myös hallituksen kanssa käytiin läpi mahdollista 

sisältöä. Uurastuksen tuloksena KY:lle syntyi viestintästra-

tegia vuosille 2014–2018. Viestintästrategian tavoitteena 

on ohjata ja yhtenäistää viestintää KY:n kaikilla sektoreilla 

– se määrittelee tavoitteet ja kehityskohteet KY:n viestin-

nässä. Sisällöltään viestintästrategia on jaettu kuuteen eri 

osa-alueeseen aina avoimuudesta sidosryhmäviestintään 

ja viestinnän edelläkävijyyteen. 

A V O I M U U T T A  J A  A K T I I V I S T A 
S O S I A A L I S T A  M E D I A A

Vuoden aikana tehtiin myös monia pienempiä muutoksia. 

Halu tehdä KY:n toiminnasta läpinäkyvämpää oli selkeä 

alkuvuodesta lähtien. Sen johdosta viestinnässä otettiin 

käyttöön uusia keinoja, joista yhtenä hallitus alkoi kirjoit-

taa viikottaista blogia. Blogivuorot vaihtelivat joka viikko ja 

blogiteksteissä käsiteltiin monipuolisesti eri aiheita aina 

yliopiston muutoksista ja KY-hengen syvimmistä olemuk-

sesta hauskoihin kuvablogeihin. Hyvää palautetta saaneen 

blogin lisäksi myös KY:llä tehtyjä päätöksiä koottiin tasaisin 

väliajoin yhteen ja pöytäkirjoja kirjoitettiin helpommin lä-

hestyttävään muotoon päätöstiedotteeksi. Aikaisemmasta 

poiketen myös hallituksen aamukoulujen ja kokousten esi-

tyslistat lähetettiin etukäteen edustajistolle tutustuttavaksi. 

Vuonna 2013 KY:lle perustetut Twitter- ja Instagram-tilit 

olivat vuoden aikana ahkerassa käytössä – seuraajamäärät 

kasvoivat hyvin! Sosiaalisen median kanavia käytettiin pal-

jon KY:n näköiseen rentoon viestintään usein myös hieman 

pilke silmäkulmassa. Loppusyksystä myös viestintää Face-

bookissa uudistettiin: tutut Facebook-kanavat KY Kanava ja 

KY Kulttuurikanava saivat rinnalleen uuden KY Sports -ryh-

män. Tulokas on tarkoitettu liikunta-aiheisille keskusteluille 

ja tapahtumamarkkinointiin.

P Ä Ä O S A S S A  V I E S T I N T Ä V A L I O K U N T A

Viestintävaliokunnan kehittäminen nousi korkealle tärkeys-

järjestyksessä. VEE:n jäsenet osoittautuivat innovatiivisiksi ja 

innokaiksi valiokuntalaisiksi, jotka olivat valmiita tarttumaan 

haasteeseen. Valiokunnan toimintaa tarkasteltiin kriittisesti 

V I E S T I N T Ä

Viestinnälle selkeät 
suunnitelmat

Viestintäsektorilla puhalsivat uudet tuulet: vuosi 2014 oli muutosten 
ja strategisten linjausten vuosi. Keväällä tehtiin KY:lle nelivuotinen 
viestintästrategia, ja toiminnan avoimuus sekä läpinäkyvyys olivat 

kantavia teemoja läpi vuoden.

ja monia käytäntöjä parannettiin edellisten vuosien palaut-

teet huomioiden. Näkyvimpänä muutoksena VEE järjesti en-

simmäistä kertaa kaksi omaa CV Photoshoot -tapahtumaa, 

joissa tarjottiin KY:n jäsenille mahdollisuus saada studiossa 

otettu cv-kuva. Tapahtumat saivat paljon positiivista palau-

tetta, ja CV Photoshoot onkin budjetoitu myös vuodelle 2015 

toteutettavaksi. Perinteisten tapahtumamateriaalien tekemi-

sen ja valokuvaamisen lisäksi VEE toteutti pienempiä projek-

teja. Vuoden alusta asti muodostunut loistava ryhmähenki 

osoittautui kullanarvoiseksi toiminnassa, ja VEE:n ikioma 

maskottivalas Veeti valloitti koko toimiston sydämet halitta-

vuudellaan.

K Y  F O R U M I S T A  O H I T U S K A I S T A 
V A I K U T T A M I S E E N

Jäsenistön osallistamista lisäämään kehitetty KY Forum on 

vuoden aikana kasvanut hyvästä ideasta jatkuvasti käytössä 

olevaksi palaute- ja ideakanavaksi. Alkuperäinen ajatus kan-

sainvälisiä opiskelijoita aktivoivasta fyysisestä kohtaamispai-

kasta kehittyi edellisenä vuonna koko jäsenistöä tavoittelevak-

si työpajamuotoiseksi ideointiriiheksi, josta kuluneena vuonna 

jalostettiin jäsenistölle sähköinen väylä antaa palautetta, 

ehdottaa projekteja tai jakaa muu ideansa KY:lle. KY Forumin 

kautta toimiston väki on voinut kysyä jäsenistön näkemystä 

mieltä askarruttaviin asiohin, mikä on tuonut avoimuutta KY:n 

toimintaan ja antanut toimistolaisille arvokasta apua monen-

laisiin päätöksiin. Avointa palautetta ja täsmällisiä mielipiteitä 

vaativat kysymykset tuotiin suunnitellusti mahdollisimman lä-

helle jäsenistön arkea Facebookiin, minkä lisäksi projektimuo-

toiseen toimintaan kannustava KY Forum löytyy Kywebistä ja 

Hae-sivuilta. KY Forum on kuluneen vuoden aikana nostanut 

profiiliaan laajan markkinointikampanjan sekä pitkäjäntei-

sen ja jatkuvan käytännön työn kautta, mutta tulevan vuoden 

haasteeksi jää aidosti vakiinnuttaa matalan kynnyksen osallis-

taminen osaksi KY:n toimintaa aina hallituskausien ja erilaisten 

muutosten yli.

VIESTINTÄVALIOKUNTA 2014

Veera Soini (puheenjohtaja)
Petri Aalto-Setälä
Julia Hämäläinen
Iina Kerkelä
Marleena Kurki
Joel Leinonen
Priska Natri
Juho Paavola
Petra Suvas
Kalle Vainikainen

Veera Soini
viestintä,

uudet opiskelijat
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U U D E T  O P I S K E L I J A T

U U S I  T U T O R T O I M I K U N T A

Vuonna 2014 uusista opiskelijoista vastaavan hallituksen 

jäsenen työnkuva muuttui: tutorointi siirrettiin sitä aikai-

semmin järjestäneeltä korkeakouluvaliokunnalta pois ja 

tutoroinnin järjestelyt hoiti ensimmäistä kertaa juuri tätä 

tarkoitusta varten perustettu Tutortoimikunta. Tutortoimi-

kuntaa johti tutorkoordinaattori rinnallaan neljä muuta 

jäsentä, joilla jokaisella oli yksi tutoroinnin osa-alue vas-

tuullaan. Samalla tutorointi siirtyi luonnollisesti uudet opis-

kelijat -vastaavalle, mikä näkyi pestin painoarvossa. Muutos 

osoittautui kaikin puolin onnistuneeksi järjestelyksi: yhteis-

työ sujui mutkattomasti ja kerätyn palautteen mukaan tu-

torointi onnistui tänäkin vuonna erittäin hyvin. Alkutalvesta 

rekrytoitiin uusi Tutortoimikunta vuodelle 2015.

O N N I S T U N U T  O R I E N T A A T I O  J A 
P U O L E E N S A V E T Ä V Ä  K Y

Orientaatioviikkoa suunniteltiin tiiviissä yhteistyössä Kaup-

piksen kanssa. KY esittäytyi mursuille kolme kertaa viikon 

ohjelman aikana muun muassa pitämällä tervehdyksen ja 

näyttämällä KY-dokumentin. Hallituksen jäsenet pääsivät 

treenaamaan englannin kielen taitojaan kun maisterimur-

suille pidettiin kaikki samat esittäytymiset kuin kandimur-

suillekin. 

Vuotta aikaisemmin ensimmäistä kertaa järjestetty 

maisterimursutapahtuma sai uuden nimen ja konseptin: 

Masters’ Night keräsi yhteen KY:n ja Hankenin uudet mais-

teriopiskelijat. Tapahtuma oli niin suosittu, ettei kaikille ha-

lukkaille riittänyt paikkoja. Kandidaattitason orientaatioviik-

ko pysyi hyvin samanlaisena kuin aikaisempinakin vuosina. 

Poikkeuksena Mursumestaruuskisat siirrettiin jo itse orien-

taatioviikolle, jotta tapahtuman osallistujamäärät saataisiin 

kasvuun. 

Vuoden alussa asetettiin tavoitteeksi saada 93 prosent-

tia uusista opiskelijoista KY:n jäseneksi. Helsingin uusista 

kandimursuista kaikki liittyivät KY:n jäseniksi, ja jäsenrek-

rytoinnin kokonaisprosenttikin ylitti tavoitteet yli prosentti-

yksiköllä.

K A T S E E T  K O H T I  O T A N I E M E Ä

Koko vuoden ajan pyrittiin myös vaikuttamaan uusien opis-

kelijoiden vastaanottoon Aalto-tasolla. AYY:n kokoamassa 

uudet opiskelijat -ryhmässä käytiin vilkasta keskustelua eri-

tyisesti vuonna 2015 kylterikandien muuton tuomista haas-

teista. Ryhmän tapaamisissa pohdittiin muun muassa sitä, 

miten AYY:n tulisi tähän muutokseen reagoida ja toisaalta, 

miten Kauppiksen kanditason opiskelijoiden sopeutuminen 

Otaniemeen voitaisiin varmistaa. 

Syksyllä orientaatioviikon kiireiden laannuttua myös 

kauppakorkeakoulun kanssa keskusteltiin siitä, mitä muu-

toksia tulisi tehdä seuraava vuonna niin tutorointiin kuin 

orientaatioviikkoon.

Tutortoimikunta ja 
tulevaisuuden suunnittelua

Tutorointia koordinoi ensimmäistä kertaa tutortoimikunta. Uusien kandi- ja 
maisteriopiskelijoiden orientaatioviikkoja yhteinäistettiin. Jäsenrekrytointi ylitti 

tavoitteet, ja AYY:n kanssa tehtiin tiivistä yhteistyötä siirtäen katseet jo kohti 
Otaniemeä.

KY:n
toimikunnat 2014

T O I M I K U N N A T

K V - V I I K K O T I I M I

Helsingin kv-viikolle saapuu vuosittain opiskelijoita eri puolilta maa-
ilmaa ja viikko tarjoaakin hienon tilaisuuden erilaisten kulttuurien 
kohtaamiseen. Vuonna 2014 Helsinkiin saapui vieraita muun muassa 
Japanista, Saksasta, Bulgariasta ja Espanjasta. Helsingin kv-viikon jär-
jestäjät hoitivat muun muassa yritysyhteistyötä ja huolehtivat viikon 
mainonnasta ja viestinnästä – sekä tietysti ohjelman suunnittelusta 
ja vieraiden viihtyvyydestä. Aiemmin Boston Nightiin päättyneen kv-
viikon kruunasi tällä kertaa tiimin Suomenlinnassa järjestämä iltajuhla 
sekä sunnuntain Sillis!

V U O S I J U H L A T O I M I K U N T A

Vuosijuhlatoimikunta uudisti KY:n perinteikkäimmän juhlan. Tuloksena 
oli KY:n säkenöivin kruununjalokivi täysin uudenlaisella konseptilla – 
juhlan pöytäosuus vietettiin Tapahtumatalo Bankissa, josta siirryttiin 
punaista mattoa pitkin jatkamaan iltaa kristallikruunujen loisteeseen 
Kappeliin. Puheenjohtaja huolehti 103. vuosijuhlan järjestelyistä onnis-
tuneesti yhdessä muun muassa juhlapaikkavastaavan, kutsuvastaavan 
ja koristevastaavan kanssa. Koko juhla luotiin yhteensä vain seitsemän 
upean naisen voimin!

Linh Tamminen, koordinaattori

Annu Kangas
Laura Ketola
Karoliina Kujala
Taru Kuusisto
Olli-Matti Niinikoski
Ronja Puranen
Joel-Oskar Räisänen
Emilia Vuokko
Lei Xu

Karita Troberg, puheenjohtaja

Noora Haraholma
Anna Juselius
Salla Koivu
Annu Kostiainen
Moona Kärkkäinen
Sanna Pitkänen

H E L S I N K I  B U S I N E S S  S Y M P O S I U M  - T Y Ö R Y H M Ä

KY:n ensimmäinen Helsinki Business Symposium -työryhmä eli tutum-
min HBS-tiimi muodostettiin maaliskuussa. Kaksipäiväinen seminaari-
tapahtuma järjestetään Korjaamolla helmikuun alussa 2015, ja ohjelma 
huipentuu säihkyvään iltagaalaan Katajanokan Kasinolla. Tiimin jä-
senet pääsivät tekemään uutta tapahtumaa täysin puhtaalta pöydältä 
ja vastasivat tapahtuman konseptin ideoinnin lisäksi muun muassa 
seminaaripaikan valinnasta, ohjelman suunnittelusta, markkinoinnista 
sekä iltagaalasta.

Karita Troberg
Katriina Alaspää
Alisa Hirvonen
Anna Korpela
Niklas Lahti
Johanna Tirkkonen
Elina Virtanen
Laura Vuorelma
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Muut toimijat
Esittelyssä muun muassa jaostojen, seniorikillan ja säätiön vuodet.

Muut toimijat    
E S I T T E L Y S S Ä  M U U N  M U A S S A  J A O S T O J E N ,  S E N I O R I K I L L A N 

J A  S Ä Ä T I Ö N  V U O S I 

T U T O R T O I M I K U N T A

KY:n uusi Tutortoimikunta eriytettiin aiemmin tutoroinnista vastannees-
ta korkeakouluvaliokunnasta. Uusi toimikunta organisoi tutorointia 
tiiviissä yhteistyössä kauppakorkeakoulun kanssa. Toimikuntaa vetää 
koulun ja KY:n yhdessä valitsema tutorkoordinaattori. Tutorvastaavien 
tehtävänä oli paitsi rekrytoida ja kouluttaa tutorit, myös järjestää tutus-
tumistapahtumia sekä koordinoida tutoreiden toimintaa orientaation 
aikana.

Noora Haraholma, tutorkoordinaattori

Riikka Laurila
Feiya Long
Kenny Ronkainen
Julia Österlund

M U R S U T O I M I K U N T A

Mursutoimikunta tuo KY:n ensimmäisen vuoden opiskelijoille mahdol-
lisuuden rakentaa omalle vuosikurssilleen kohdennettuja tapahtumia 
ja sisällyttää jokaista mursua enemmän KY:n toimintaan. Koska toimi-
vuosi 2015 on toimikunnan ensimmäinen, on mahdollista muodostaa 
uusia konsepteja ilman sitovia toimintatapoja. Mursutoimikunta pyrkii 
haasteista huolimatta tuomaan uusia näkökulmia KY:lle ja valvomaan 
jokaisen ensimmäisen vuoden opiskelijan etua.

Sakari Lääperi, puheenjohtaja

L O U N G E - T I I M I

Lounge-tiimi ylläpiti ja kehitti KY:n omaa olohuonetta, KY Loungea, jos-
sa opiskelijat voivat hengähtää opiskelujen lomassa, pysähtyä kahville, 
tavata tuttuja – tai keskittyä tekemään ryhmätöitä ja lukemaan vaikka-
pa tenttiin. Vuonna 2014 tiimi pääsi avaamaan useita uusia huoneita 
mukaan lukien KPMG:n nimikkohuoneen sekä tarjosi kyltereille lisää 
vapaa-ajan aktiviteetteja hankkimalla Loungeen muun muassa pöytä-
futiksen ja lisää playstation-pelejä.

Anna Elo, puheenjohtaja

Pipsa Harno
Aimo Järvinen
Roope Rekola
Katri Veijalainen

M A S T E R S ’  C L U B

Masters’ Club perustettiin marraskuussa 2014 vastauksena maisteri-
opiskelijoiden toiveeseen oman toiminnan lisäämisestä. Toimikunta 
järjestää englanninkielisiä tapahtumia erityisesti maisteriopiskelijoille 
ja pyrkii siten varmistamaan Töölön kampuselämän jatkumisen myös 
kandidaattitason opetuksen siirryttyä Otaniemeen. Masters’ Clubin ta-
voitteena on edistää maisteriopiskelijoiden verkostoitumista sekä ke-
hittää opiskelijoiden ja yritysten välistä kanssakäymistä.

Daria Koval, puheenjohtaja
Janne Aho 
Mia Arola
Mikko Haavisto
Sara Halila
Atte Heikkilä 
Hastam Ashraf Mann 
Chitrak Mitra 
Maria Montonen 
Heidi Narvo
Anja Schlepper 
Wan-Chien Tsou
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Journalismia 
juhlahumussa

Ylioppilaslehti Kylterin juhlavuonna 
panostettiin ulkoasuun, heittäydyttiin 
juttujen tekemiseen ja pidettiin kiinni 
toimituksellisesta laadusta. 

K ylteri juhli 15-vuotista taivaltaan kiinnostavana, jour-

nalistisesti laadukkaana ja luettuna ylioppilasleh-

tenä. Lehteä päätoimitti vuoden 2014 ajan kylteri Verna 

Vuoripuro, joka valittiin tehtävään ensimmäisenä opiskelu-

vuotenaan.

Lehden sisältöä vietiin alkuvuodesta yhä kiinnostavam-

maksi KY:n ulkopuolisille lukijoille. Kansijutut tunnetuista 

henkilöistä kuten ekonomi Satu Rämöstä ja kirjailija Hanna 

Gullichsenista keräsivät kiitosta niin kyltereiltä kuin muilta-

kin opiskelijoilta.

ERITYISESTI KAUPPISLAISTEN MIELEEN oli Kylterin 15-vuo-

tisjuhlanumero, joka jaettiin kesällä myös uusille mursuille. 

Kannesta kurkkinut Matti Pohjola, kiinnostavat uratarinat ja 

opiskelijaläheinen heittäytyvä raportointi esimerkiksi Tieto-

salissa vietetystä yöstä ilahduttivat lukijoita.

Vuoden aikana kokeiltiin lisäksi Kylterille aivan uusia 

juttutyyppejä. Vuoden viimeisessä numerossa esimerkiksi 

esiteltiin muotieditoriaalissa kyltereille tulevan kauden bis-

nespukeutumista ja tutkittiin LinkedInin avulla kauppislais-

ten työllistymistä.

LEHTI ILMESTYI VUODEN 2014 aikana viisi kertaa. Kylterin 

sivumäärä pysyi runsaana, ja painos vaihteli 1000 kappa-

leesta 1500 kappaleeseen. Lehden ulkoasuun panostettiin 

niin painoteknisissä ratkaisuissa kuin kuvaajien ja kuvitta-

jien rekrytoinnissakin. Toimitusta avustivat vanhojen luot-

totekijöiden lisäksi monet lehdelle uudet kuvaaja- ja kuvit-

tajalahjakkuudet, jotka nostivat Kylterin visuaalista profiilia 

Y L I O P P I L A S L E H T I  K Y L T E R I

entisestään. Opiskelijat kehuivat lehden ulkomuotoa sekä 

koulun käytävillä että virallisemmissa palautteissaan. 

Kylterin sisällöllinen linja pysyi journalistisesti laaduk-

kaana. Toimitus pyrki löytämään juttuihin uudenlaisia ja 

kyseenalaistaviakin näkökulmia. Esimerkiksi pohdinta siitä, 

onko Slush-tapahtumasta tullut lahko, jakoi mielipiteitä ja 

herätti keskustelua.

Jokaisessa lehdessä oli tyypillisesti kaksi kolmen aukea-

man mittaista pääjuttua, minkä lisäksi lukijoille tarjottiin ke-

vyempiä lyhyitä juttuja, infografiikoita ja kuvareportaaseja. 

PÄÄTOIMITTAJAN JA AD:N lisäksi Kylteriä oli vuoden 2014 ai-

kana tekemässä noin 30 avustajaa.

K U J

VUONNA 2014 KULTTUURIJAOSTO näkyi 

vahvasti KY:llä kulttuurin edistämiseksi 

ja ylläpitämiseksi. Täytimme tehtävän 

mielestämme esimerkillisesti edeltävi-

en vuosien jättämistä kovista odotuk-

sista huolimatta.

 Kuntalaiset pääsivät nauttimaan 

perinteikkäistä tapahtumista, kuten 

muun muassa approkyydeistä, useista 

jatkoista sekä tajunnanräjäyttävistä 

Silliksistä. Lisäksi kasvatimme Club 

Lagoonia ennätysmäisiin mittoihin 

ja aloitimme uuden Summer Island 

-tapahtuman Pykälän kanssa, kun 

kokosimme lukukauden lopuksi satoja 

opiskelijoita Uunisaareen nauttimaan 

toiminnallisesta ohjelmasta. Myös syk-

syn Mursujaiset kokivat uudistuksen: 

maisterimursut ja vaihto-opiskelijat 

otettiin mukaan nauttimaan ikimuis-

toisesta päivästä, kun Mursujaisshow 

tekstitettiin täysin englanniksi.

 Tänä vuonna kehitimme myös AYY-

tason yhteistyötä paremman Aalto-

kulttuurin luomiseksi tulevaisuudessa. 

Nämä ja monet muut yhteiset koke-

mukset ovat tehneet vuodesta aivan 

erityisen ja ikimuistoisen meille kaikille. 

K Y - S U B

VUONNA 2014 KY-SUB kasvoi enem-

män kuin koskaan aikaisemmin. 

Muutoksen tuulet kävivät aina ulkoi-

sesta näkymisestä  sisäiseen organi-

saatiorakenteeseen. KY-SUB vuoden 

2014 tavoitteenamme oli brändätä 

jaosto entistä näkyvämmäksi ja tässä 

onnistuttiin hyvin.

Heti keväällä rikoimme kaikki kävi-

jäennätykset välitenttiviikon bileissä 

ja vappuna teimme historiaa osallis-

tumalla ensimmäistä kertaa koskaan 

Ullanlinnanmäelle oman teltan kans-

sa. Yhtenä täysin uutena tapahtumana 

loimme Mursulaivan (Ship o’ Walrus), 

jota pidettiin erittäin onnistuneena 

lisänä mursusyksyyn.

Tämä vuosi on ollut poikkeuksel-

lisen huikea KY:n kansainväliselle 

jaostolle ja uskomme seuraavasta 

vuodesta tulevan vieläkin upeampi.

J A O S T O T

Jaostojen 
vuosi 2014

Mursujaiset, seminaari, mursulaiva... 
KY:n kolme jaostoa järjestivät taas kerran 

KY:läisille runsaasti ikimuistoista ohjelmaa.

N E S U - K Y

KULUNEENA VUONNA JÄRJESTIMME 

tuttuun tapaan sitsejä, yritysiltoja 

sekä muissakin yliopistoissa mainet-

ta niittäneet Dammarit ja Herrarit. 

Tapahtumiin saapui lukuisia kauppa-

tieteilijöitä ympäri Suomea sekä jopa 

Tanskasta ja Islannista.

Toimivuosi ’14 otti sloganinsa mu-

kaan suunnakseen “naissin kurssin”, 

joka näkyi etenkin hulppeilla Vuosi-

juhlasitseillä sekä Wapputerassilla, 

jossa opiskelijatulvan vuoksi suljettu 

Pohjoinen Rautatiekatu kylpi valossa 

kultaisten WAPPU-kirjaintemme loista-

essa KY-talon seinällä. Kevään koho-

kohtana toimi jaostomme vastuulla 

ollut NESU:n Helsingin seminaari.

 Syksyllä NESU-KY herätti suun-

nattomasti kiinnostusta mursuissa: 

infoillassa kaikki eivät edes mahtu-

neet istumaan! Vuosi huipentui KY-

EXIT -sitseihin, jotka toivat 80-luvun 

timanttisimman yökerhon takaisin 

kotiin.

Verna  Vuoripuro
Kylterin päätoimittaja
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S eniorikillan vuosi alkoi osallistumisella KY:n 103-vuo-

tisjuhlaan, jossa puheenjohtaja myönsi Senioristipen-

din Karri Tuomiselle. Stipendillä kilta halusi kiittää Tuomista 

hänen monipuolisesta työstään KY:llä, erityisen KY-henki-

sestä asenteestaan sekä aktiivisuudestaan opiskelijoiden 

ja alumnien parissa.

 Alumnikaljojen järjestämisessä jatkettiin edellisvuonna 

hyväksi koettua linjaa, joten niitä järjestettiin hieman aiem-

pia vuosia harvemmin ja liitettiin sellaisten KY-tapahtumien 

yhteyteen, joihin myös seniorikiltalaiset oli kutsuttu. Esi-

merkkeinä tällaisista olivat KYL:n joulukonsertti sekä KY-

Speksin näytöksen yhteyteen liitetyt alumnikaljat.

 

PERINTEISEMPINÄ SENIORIKILLAN TAPAHTUMINA järjestet-

tiin kevätretki ja vuosijuhla. Kevätretki järjestettiin illallisena 

ravintola Saaressa Helsingin edustalla. Erityiskiitosta osal-

listujilta saatiin erityisen hyvin valitusta säästä, kun kevään 

ainoa hellepäivä helli kiltalaisia kauniissa Helsingin illassa. 

Killan vuosikokousta ja -juhlaa vietettiin 10. lokakuuta KY:n 

Yläkertsillä.  Vuosikokouksen puheenjohtajana toimi Juuso 

Leivonen.

 Alumnikuntista puolestaan juhlittiin 6. marraskuuta Vir-

gin Oilissa, jossa saatiin nauttia paitsi hyvästä seurasta myös 

KYL:n upeista esityksistä. Killan uusi perinne, Tallinnan kult-

tuurimatka, jäi väliin vuonna 2014, mutta se otettiin jälleen 

uudelleen järjestettäväksi vuoden 2015 tammikuussa.

 

VUONNA 2014 SENIORIKILLAN raadissa toimi puheenjoh-

tajana Katariina Lindholm ja varapuheenjohtajana Maija 

Joki-Korpela. Jäseninä raadissa olivat Mikko Manninen, 

Olli Tolkki, Maija Helikari, Aleksi Martamo, Juha Levo, Harri 

Paananen ja Susanna Kemppinen. KY:n edustajina raadissa 

istuivat Max Mononen sekä Essi Myllymäki. Lisäksi pääsih-

teerit Pekka Lampinen ja Karri Tuominen osallistuivat raadin 

kokouksiin.

 

KILLALLA OLI MARRASKUUN lopussa noin 300 jäsentä. Raati 

piti vuoden aikana yhteensä kuusi virallista kokousta. Jä-

senmaksu oli vuonna 2014 20 euroa ja vuosikokouksessa 

päätettiin, että jäsenmaksun suuruus pysyy samana myös 

tulevana vuonna.

Seniorikillan 
vuosi 2014

Seniorikilta jatkoi vuonna 
2014 perinteisten tapahtumien 

järjestämistä.

S E N I O R I K I L T A

SENIORIKILLAN RAATI:

Katariina Lindholm, puheenjohtaja

Maija Joki-Korpela, varapuheenjohtaja

Olli Tolkki
Maija Helikari
Juha Levo
Aleksi Martamo
Harri Paananen
Susanna Kemppinen
Mikko Manninen
Max Mononen, KY:n edustaja
Essi Myllymäki, KY:n edustaja
Pekka Lampinen, KY:n pääsihteeri
Karri Tuominen, KY:n pääsihteeri

K evätkokouksessa olivat ensi kertaa läsnä Kunniaval-

tuuskunnan uuden kokoonpanon jäsenet. Kunniaval-

tuuskunta valitsi puheenjohtajakseen vuorineuvos Jukka 

Härmälän ja varapuheenjohtajaksi KTM Olle Koskisen.

Kokouksessa käsiteltiin yhdistyksen ja säätiön vuoden 

2013 tilinpäätöksiä ja merkittiin tiedoksi yhdistyksen halli-

tuksen puheenjohtaja Essi Myllymäen antama katsaus KY 

ry:n suurimmista muutoksista ja ajankohtaisista asioista. 

Varapuheenjohtaja Heinonen kertoessa tarkemmin KY:n 

laajenemisesta Otaniemeen Kunniavaltuuskunta kehotti 

aktiiviseen ja vaativaan neuvotteluun kiinteistönomistajien 

kanssa hintatasosta.

Myllymäki ja Heinonen pitivät myös esitelmän tahoista ja 

keinoista, joiden kanssa KY on tehnyt tai toivoo tekevänsä 

yhteistyöstä. Kunniavaltuuskunnalta he pyysivät näkemystä 

siihen, mitkä olisivat hyviä yhteistyötahoja. 

Kunniavaltuuskunta kävi keskustelua Aalto-yliopiston 

kampusratkaisuista ja Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan 

tarjonnasta kyltereille. Lisäksi syntyi keskustelua siitä, mi-

ten kylterit saadaan tuntemaan itsensä osaksi Aalto-yliopis-

ton kauppakorkeakoulua.

Säätiön asiamies Melander piti historiakatsauksen oi-

keustapauksiin, joissa KY on puolustanut ylioppilaskunnan 

omaisuuslahjoituksia KY-säätiölle. Kunniavaltuuskunta to-

tesi, että asiasta riiteleminen oikeudessa on ollut suurta ra-

han- ja ajanhukkaa ja keskusteli siitä, mitä mahdollisuuksia 

prosessi on mahdollista saada päätökseen. Lisäksi merkit-

tiin tiedoksi säätiön hallituksen puheenjohtaja Hemanuk-

sen muut KY-säätiön kuulumiset ja keskustelua siitä, millä 

tavalla säätiö tukee kauppakorkeakoulun opiskelijoita. 

Syyskokouksessa marraskuussa merkittiin tiedoksi yh-

distyksen hallituksen puheenjohtaja Myllymäen katsaus 

KUNNIAVALTUUSKUNNAN KOKOONPANO 2014

Vuorineuvos Jukka Härmälä, puheenjohtaja

Kauppatieteiden maisteri Olle Koskinen, varapuheenjohtaja

Vuorineuvos Kari Jordan
Kauppatieteiden tohtori Eero Kasanen
Kanslianeuvos Mikko Leppänen
Kauppatieteiden maisteri Topi Manner
Kansleri Aatto Prihti
Kauppatieteiden lisensiaatti Matti Purasjoki
Ekonomi Jaakko Salonoja
Vuorineuvos Maarit Toivanen-Koivisto
Kauppatieteiden tohtori Kaisa Vikkula
Kauppatieteiden tohtori Jyrki Wallenius

K U N N I A V A L T U U S K U N T A

KY:n toimintaan keskittyen alumnitoimintaan, KY:n brändiin 

sekä yritussuhdesektorin toiminnan selventämiseen. Kun-

niavaltuuskunta päätti olla puoltamatta kunniamerkkien 

myöntämistä tänä vuonna. Lisäksi kokouksessa päätettiin, 

että nykyinen puheenjohtaja ja varapuheenjohtaja Koski-

nen jatkavat tehtävissään vuonna 2015.

Hallituksen varapuheenjohtaja Iiro Heinonen antoi alus-

tuksen KY:n siirtymisestä Otaniemeen ja sen nykytilantees-

ta ja tulevista suunnitelmista. Alustuksen pohjalta Kunnia-

valtuuskunta kävi keskustelua KY:n toiminnan painopisteen 

siirtymisestä Otaniemeen sekä kertoi toimiston väelle omia 

näkemyksiään ja kokemuksiaan vastaavista tilanteista. 

Säätiön asiamies Melander esitti katsauksen KY:n omai-

suuskiistaan, jonka ajankohtaiset aikataulut käytiin läpi. 

Kokouksessa merkittiin tiedoksi myös muut säätiön ajan-

kohtaiset asiat, kuten jaetut apurahat, rahoitussijoituksien 

tuotot sekä vuokralaistilanteet.

Kunniavaltuuskunnan  
vuosi 2014

Uudistunut Kunniavaltuuskunta kokoontui vuoden 2014 
aikana kaksi kertaa ja kertoi näkemyksiään muun muassa 

omaisuuskiistaan ja KY:n Otaniemeen laajenemiseen liittyen.
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K Y - S Ä Ä T I Ö

H elsingin kauppatieteiden ylioppilaiden 

säätiö (KY-säätiö) on perustettu vuonna 

2008 ja säätiö on aloittanut toimintansa tammi-

kuussa 2010. Säätiön tarkoituksena on edistää 

Aalto-yliopiston kauppakorkeakoulussa opiskele-

vien yhteiskunnallisia, sosiaalisia, ammatillisia ja 

henkisiä sekä opiskeluun, opintoihin ja opiskeli-

jaelämään liittyviä pyrkimyksiä ja toimia opiskeli-

joiden yhdyssiteenä.

 KY-säätiö toteuttaa tarkoitustaan muun 

muassa tukemalla taloudellisesti opiskelijoi-

den kerho- ja harrastustoimintaa, kulttuuri- ja 

liikuntatapahtumia sekä opiskelua ja opiskelun 

edellytyksiä.

KY-säätiö 
kylteritoiminnan 
mahdollistajana

K Y - S Ä Ä T I Ö N  J A K A M A T  A P U R A H A T  J A 
A V U S T U K S E T  V U O N N A  2 0 1 4

KY-säätiö tukee vuosittain Aallon kauppakorkeakoulun 

opiskelijoita noin 750 000 eurolla, minkä lisäksi säätiö 

edistää kaikkien Aalto-yliopiston kauppatieteilijöiden pyrki-

myksiä tarjoamalla heidän käyttöönsä tiloja ja lisäksi muun 

muassa kustantamalla kauppatieteilijöiden omaa lehteä.

S T I P E N D I T  J A 
T U N N U S T U S P A L K I N N O T

Vuonna 2014 KY-säätiö jakoi yhteensä 11 kap-

paletta 500 euron arvoisia stipendejä hyvästä 

opintomenestyksestä kauppakorkeakoulun 

opiskelijoille. Stipendi myönnettiin seuraaville 

henkilöille:

 

Hämäläinen Joni

Vu Phuong

Taipale Mikael

Reponen Sara

 

Saarelainen Teemu

Kinnunen Susanne

Kasslin Henje

Koivumaa Villeveikka

 

Tomunen Tuomas

Lapatto Anni

Pulkkinen Leevi

 

1500 euron arvoisia KY-säätiön tunnustuspal-

kintoja erinomaisista pro gradu -tutkielmista 

jaettiin neljälle henkilölle:

 

Isto Eetu

Lehtola Jasmi

Pohjanpalo Timo

Salminen Noora

T O I M I N T A - A V U S T U K S E T  J A 
P I L O T T I P R O J E K T I T

KY-säätiö jakaa vuosittain toiminta-avustuksia erilaisille yh-

distyksille, jaostoille, kerhoille ja toimijaryhmille. Vuonna 2014 

toiminta-avustuksia jaettiin kahden hakukierroksen kautta 

yhteensä noin 92 000 euroa. Lisäksi säätiö tuki KY ry:n toimin-

taa 435 550 euron toiminta-avustuksella. KY ry:lle myönnetyn 

avustuksen kautta säätiö tukee paitsi KY ry:n jäseniä, myös 

kaikkia Aallon kauppatieteilijöitä muun muassa yhdistyksen 

tekemän edunvalvontatyön kautta.

 Normaalien toiminta-avustusten lisäksi säätiö pilotoi vuon-

na 2014 kahta uutta apurahamuotoa eli Learn It!- ja Vuoden 

kylteriteko -tukia, joiden kautta rahaa jaettiin noin 5 000 euroa. 

Learn It! -tuki kohdennettiin oppimista tai opiskelua edistävi-

en hankkeiden toteuttamiseksi. Tuen tarkoitus on kannustaa 

opiskelijoita toteuttamaan oppimiskulttuuria kehittäviä ideoi-

taan ilman pitkäaikaista sitoutumista. Vuoden kylteriteko -pal-

kinnon on puolestaan tarkoitus lisätä kauppatieteiden opiske-

lijoiden yhteisöllisyyttä ja yhteenkuuluvuutta Aalto-yhteisössä. 

Palkinto myönnetään erityisen hyvästä kauppakorkeakoulun 

opiskelijoiden keskuudessa yhteishenkeä ja positiivista asen-

netta lisänneestä teosta tai projektista ja sen saajat julkaistaan 

KY:n vuosijuhlassa helmikuussa 2015.

K A N S A I N V Ä L I S E N  V A I H D O N  A P U R A H A T

Kansainvälisen vaihdon apurahojen tarkoituksena on tukea 

Aalto-yliopiston kauppakorkeakoulun opiskelijoiden tutkin-

toon sisällytettäviä vaihto-opintoja.

 Vuonna 2014 säätiö myönsi apurahan yhteensä 255 

opiskelijalle. Apurahoja myönnettiin yhteensä noin 200 

000 euroa, ja hakijoiden saamat apurahat jakautuivat 

vaihtokohteista riippuen seuraavasti: Eurooppa 634 euroa, 

Pohjois-Amerikka, Aasia ja Afrikka 825 euroa sekä Etelä-

Amerikka, Australia ja Uusi-Seelanti 1 015 euroa.

E D I S T Y S T Ä  U S E A L L A  R I N T A M A L L A

Vuonna 2014 säätiö toteutti varainhoidon yhteistyökump-

paneidensa kilpailutuksen sekä teki loppuvuonna kilpai-

lutuksen johdosta muutokset rahastosalkkuunsa. Säätiön 

hallituksen päätöksen mukaisesti säätiö tekee seuraavan 

kolmen vuoden ajan yhteistyötä neljän varainhoitajan kanssa.  

 Vuonna 2012 päivitetty omaisuudenhoidon suunnitel-

ma toimi vuonna 2014 säätiön hallituksen ohjenuorana 

sijoituspäätöksissä, ja suunnitelma päivitetään jälleen 

vuonna 2015. Säätiön sijoitussalkku pärjäsi haastavasta 

markkinatilanteesta huolimatta erittäin hyvin vuoden 2014 

nimellistuoton ollessa 12,2 %. Vuosille 2015 ja 2016 säätiön 

hallitus ennustaa kuitenkin maltillisempia tuottoja, ja säätiö 

varautuikin vuoden 2015 budjetoinnin aikana tiukentuvaan 

markkinatilanteeseen.

Miro Hemanus
säätiön hallituksen puheenjohtaja

Antti Melander
säätiön asiamies
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SÄÄTIÖN ASIAMIES

Antti Melander

OPISKELIJAJÄSENET

Miro Hemanus, puheenjohtaja

Niklas Huotari
Mikko Jauhiainen
Laura Vuorelma
Otso Olander
Essi Myllymäki, KY ry:n puheenjohtaja

ASIANTUNTIJAJÄSENET

Eeva Grannenfelt
Harri Hiltunen
Atro Mäkilä
Jarkko Soikkeli
Harri Tilli
Tapani Väljä, varapuheenjohtaja

 Säätiön kiinteistösijoitusten osalta vuosi 2014 oli koh-

talainen mutta silti tasainen, ja vuoden aikana toteutettiin 

viiden vuoden tauon jälkeen Newsec Asset Managementin 

avustuksella säätiön omistamien kiinteistöjen markkina-

arvon arviointi. Tällä hetkellä kaikki KY-talon liiketilat ovat 

vuokrattuina ravintolakäyttöön, mutta toimistotiloissa on 

edelleen jonkin verran tyhjää tilaa. Säätiö jatkaa edelleen 

vuonna 2015 aktiivisena toimijana kiinteistöjen välitysmark-

kinoilla täyttääkseen tyhjiä tiloja.

K Y : N  L A A J E N T U M I N E N  O T A N I E M E E N 
M Y Ö S  S Ä Ä T I Ö N  A G E N D A L L A

Kauppatieteiden kandidaattiopetuksen siirtyminen Otanie-

meen vuoden 2015 syksyllä vaikutti myös säätiön vuoden 

2014 toimintoihin ja toiminnan suunnitteluun. Vuoden ai-

kana säätiö teki aktiivista yhteistyötä KY ry:n kanssa kaup-

patieteilijöiden omien toimi- ja juhlatilojen varmistamiseksi 

Otaniemen kampukselta. Yhteistyö kantoikin vuoden 2014 

aikana hedelmää, ja säätiö allekirjoitti Aalto-yliopistokiin-

teistöjen kanssa syksyllä vuokrasopimuksen kahdesta 

erillisestä tilasta. Tiloista toinen toimii jatkossa koko KY:n 

toimistona ja toinen KY:n ja kauppatieteilijöiden juhla- ja 

tapahtumatilana. Tilat sijaitsevat Otaniemessä keskeisellä 

paikalla lähellä kauppatieteiden kandidaattien tulevia ope-

tustiloja. KY-säätiö palvelee siis jatkossakin kauppatieteili-

jöitä siellä missä opiskelijat fyysisesti ovat.

K I I S T E L Y  K Y : N  O M A I S U U D E S T A  J A T K U U

Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan vuonna 2012 jättämän kä-

räjäoikeuskanteen pääkäsittely järjestettiin Helsingin käräjä-

oikeudessa vuoden alkupuolella. Asia liittyy KY-ylioppilaskun-

nan vuonna 2008 KY-säätiölle tekemiin lahjoituksiin, joita AYY 

pitää kohtuuttomina sekä lainvastaisina. KY-säätiön mielestä 

lahjoitukset ovat täysin laillisia eikä niissä  ole mitään epäsel-

vää. Lahjoitukset on tehty kauppatieteilijöiden elinvoimaisen 

opiskelijatoiminnan varmistamiseksi myös tulevaisuudessa.

 Helsingin käräjäoikeus antoi asiasta tuomion huhti-

kuussa 2014 ja hylkäsi yksimielisesti AYY:n tekemän kan-

teen kokonaisuudessaan. AYY on valittanut tuomiosta 

Helsingin hovioikeuteen, jonka käsittely asian tiimoilta jär-

jestettäneen vuonna 2015.  KY-säätiö jatkaa olemassaolon-

sa puolustamista ja on hyvin luottavainen siihen, että myös 

hovioikeus toteaa ettei lahjoituksissa ei ole mitään moitit-

tavaa, kuten jo lukuisat muutkin asiaa käsitelleet tahot ja 

oikeusasteet ovat tehneet.

K Y - S Ä Ä T I Ö N  H A L L I T U S  V U O N N A  2 0 1 4

Säätiön asioissa ylintä päätösvaltaa käyttää suurimmaksi 

osin säätiön hallitus. KY-säätiön hallitus vastaa säätiön toi-

minnasta ja edustaa säätiötä. Hallitus koostuu opiskelija- ja 

asiantuntijajäsenistä. Hallituksen puheenjohtajana toimii 

aina opiskelija.

Talous: KY ry
Y H D I S T Y K S E N  T O I M I N T A K E R T O M U S ,  T U L O S L A S K E L M A  J A  T A S E
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V uosi 2014 oli Helsingin kauppatieteiden ylioppilaat 

ry:n (myöhemmin KY-yhdistys tai KY) viides täysipai-

noinen toimintavuosi. Vuoden aikana erityistä huomiota sai 

tilojen etsiminen ja varmistaminen Otaniemestä sekä aiem-

pien vuosien aikana vakiintuneen toiminnan jatkaminen ja 

kehittäminen.

Toimintakertomus koostuu varsinaisen toiminnan ku-

vauksesta, yhdistyksen taloudellisen tilan kuvauksesta, 

tilikauden päättymisen jälkeisten oleellisten tapahtumien 

raportoinnista ja yhdistyksen kehitysnäkymien arvioinnista 

vuodelle 2015.

V A R S I N A I N E N  T O I M I N T A

Vuosi 2014 oli toiminnaltaan hyvin samankaltainen kuin 

kaksi aiempaa vuotta. Nykymuotoisen KY:n toiminta alkaa 

olla hyvinkin vakiintunutta – isoimpana muutoksena toi-

minnallisesti oli talouden päivittäisten prosessien digita-

lisointi ja muun muassa palkanlaskennan ulkoistaminen. 

Varsinaisen toiminnan kokonaiskulujäämä oli 435 000 eu-

roa (402 000 euroa vuonna 2013). Vuoden päätteessä yh-

distyksessä todettiin olevan 3 102 opiskelijajäsentä ja 355 

seniorijäsentä.

Yhdistyksen toimintaa johti Essi Myllymäen kahdeksan-

henkinen hallitus apunaan viisi valiokuntaa. Otaniemen 

tilojen etsiminen ja arviointi sekä sopimuksesta neuvot-

teleminen jatkui läpi koko vuoden, kunnes loppusyksystä 

KY teki vuokrasopimuksen kahdesta kiinteistöstä Ota-

niemessä. Tämä mahdollisti sen, että resursseja päästiin 

kohdistamaan seuraavaksi paremmin itse organisaation 

jakautumiseen, jota oli myös valmisteltu vuoden mittaan. 

Maisteriopiskelijoiden KY-tapahtumakysyntään vastattiin 

perustamalla Masters’ Club, jonka toiminta on englannin-

kielistä ja suunnattu maisteriopiskelijoille. Ensimmäisen 

vuoden opiskelijoiden lisääntyneeseen toiminnan kysyn-

tään taas vastaa loppuvuodesta perustettu Mursutoimikun-

ta, joka järjestää tapahtumia erityisesti ensimmäisen vuo-

den opiskelijoille.

KY:n edustajiston kokoonpanolla oli ensimmäinen kah-

desta toimintavuodestaan. Kokouksia järjestettiin kaikkiaan 

kymmenen, joista ensimmäinen oli järjestäytymiskokous. 

Aktiivisuudessa havaittiin hieman parannusta. Vuoden ai-

kana KY:n säännöstöä tarkennettiin edellisvuoden tapaan 

useampaan otteeseen.

Muista KY:n elimistä jatkuvuustoimikuntaa uudistettiin. 

Toimikunnan tarkoitusta uusittiin ja nykyinen tarkoitus on 

toimia mentoreina KY:n hallituksen jäsenille. Tämän myötä 

toimikunnan kokoonpano uusittiin ja kolmivuotinen jäse-

nyys muutettiin yksivuotiseksi. Vuosi 2015 on toimikunnan 

ensimmäinen toimintavuosi, jonka aikana toimikunnan toi-

mivuutta tarkastellaan ja kehitetään.

Yhdistyksen palveluksessa oli vuoden aikana keskimää-

rin yhdeksän työntekijää. Kesällä 2014 yhdistyksen talous-

sihteerin pesti lakkautettiin talousprosessien digitalisoin-

nin yhteydessä. Henkilöstökulut olivat yhteensä 271 000 

euroa (282 000 euroa vuonna 2013) jakaantuen aatteel-

lisen toimiston osalta 142 000 euroon ja palvelutoimiston 

osalta 129 000 euroon.

KY-yhdistys toimii edelleen KY-säätiön omistamissa ti-

loissa ja rahoittaa suurimman osantoiminnastaan säätiön 

toiminta-avustuksella. KY-yhdistyksen työntekijöistä osa te-

kee joustavasti töitä myös KY-säätiön hyväksi aatteellisissa, 

suunnittelun ja käytännön asioissa. Kulujen jakautumisesta 

toiminnan mukaisesti huolehditaan KY-yhdistyksen ja KY-

säätiön välisellä laskutuksella.

Y H D I S T Y K S E N  T A L O U D E L L I N E N  T I L A

Yhdistys rahoitti toimintaansa KY-säätiön 435 500 euron 

suuruisella toiminta-avustuksella ja yhteensä 85 600 euron 

Toimintakertomus 2014

suuruisilla tuloilla, jotka syntyivät valtaosin yritysyhteistyös-

tä. Yrityssuhteissa tuottoja toi viime vuoden tapaan erityi-

sesti Career Catalogue -projekti sekä uusille opiskelijoille 

suunnatun vuosikurssimatrikkelin mainosmyynti.

EVLI Pankki Oyj jatkoi KY-yhdistyksen sijoitusvarallisuu-

den hallinnointia. Vuoden 2014 lopulla sijoitusten arvo oli 

noin 452 000 euroa, ja niistä kirjattiin vuodelta 2014 noin 

50 000 euron tuotto. Sijoitusvarallisuuden tarkoitus on tur-

vata toiminnan jatkuvuus.

KY osti vuonna 2012 osuuden aTalent Recruiting Oy:stä. 

Tämän aatteellisen sijoituksen tarkoitus on osallistua KY:n 

jäseniä työllistävään rekrytointitoimintaan. Edustajiston 

keväällä 2014 hyväksymän omistajuusstrategian mukaan 

pitkällä aikavälillä sijoituksesta halutaan myös tuottoa, 

mutta toistaiseksi KY on linjannut, että voitot on käytettä-

vä kasvuun voitonjaon sijasta. KY:n hallitus nimittää kaksi 

jäsentä yrityksen hallitukseen, ja edustajisto hyväksyy linjat 

omistajaohjaukselle.

KY ei perinyt vuonna 2014 opiskelijajäseniltä jäsenmak-

sua. Edustajisto päätti seniorikillan raadin esityksestä ke-

rätä seniorijäseniltä 20 euron jäsenmaksun, jolla killan toi-

mintaa on määrä rahoittaa.

O L E N N A I S E T  T A P A H T U M A T  T I L I K A U D E N 
P Ä Ä T T Y M I S E N  J Ä L K E E N

Vuonna 2014 aloitettu seminaariprojekti järjestettiin alku-

vuodesta 2015. Vuoden 2015 talousarviota tehdessä oltiin 

tietoisia, ettei yritysyhteistyöllä saataisi katettua kaikkia 

tapahtuman kuluja, kuten alunperin oli tarkoitus. Tapahtu-

ma sai vierailta ja yritysyhteistyökumppaneilta positiivista 

palautetta, ja tullaan suurella todennäköisyydellä  järjestä-

mään myös jatkossa.

N Ä K Y M Ä T  V U O D E L L E  2 0 1 5

Edustajisto on perinteiseen tapaan vahvistanut hallituksen 

hyväksymän toimintasuunnitelman. Sen pohjalta vuoden 

2015 hallitus on luonut hallitusohjelmansa, jolla tavoitteet 

selkenevät eri päättäjille ja toimijoille.

KY:lle alkuvuodesta 2012 laadittua strategiaa tullaan tar-

kastelemaan ja päivittämään kevään aikana. Vuosille 2012-

2017 tarkoitettu strategia on nyt puolimatkassa, jolloin sitä 

oli alkuperäistenkin suunnitelmien mukaan aika tarkastella. 

Lisäksi Otaniemeen laajentumisen myötä KY:n toimintaym-

päristö muuttuu suuresti, eikä vuonna 2011 tehdyt oletukset 

ole välttämättä enää ajankohtaisia.

KY:n vuotta jaksottaa luontevasti Otaniemeen laajentu-

minen. Alkuvuoden teemana on kahdella pääkaupunkiseu-

dun kampuksella toimimisen suunnittelu sekä valmistelu 

ja alkukesästä eteenpäin suunnitelmien toteutus, arviointi 

sekä tarvittaessa toiminnan muokkaus. Tilat Otaniemessä 

antavat hyvät lähtökohdat KY:n toiminnalle laajentumisen 

jälkeen. 
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Varsinainen toiminta

Luottamushenkilötoiminta
Kulut

  Edustajisto -5.010,45 -3.811,28

  Hallitus

    Henkilöstökulut -73.921,21 -73.009,92

    Toimintakulut -27.456,80 -24.694,66

    Hallitus yhteensä -101.378,01 -97.704,58

  Muu luottamushenkilötoiminta

    Kunniavaltuuskunta -2.270,84 -1.463,50

    Seniorikilta -4.132,31 -2.872,41

    Muu luottamus-
    henkilötoiminta yhteensä

-6.403,15 -4.335,91

Luottamushenkilötoiminta yhteensä -112.791,61 -105.851,77

Aatteellinen toiminta
Tuotot 99.313,64 124.650,00

Kulut

  Henkilöstökulut -141.942,35 -132.609,73

  Edunvalvontatoiminta -13.037,60 -20.042,85

  Kulttuuritoiminta -36.993,96 -40.633,95

  Liikuntatoiminta -12.679,86 -12.977,06

  Yrityssuhdetoiminta -26.604,25 -17.091,03

  Tiedotustoiminta -15.428,97 -14.720,57

  Uudet opiskelijat -8.208,91 -5.953,28

  Vapaaehtoistoimijat -10.410,79 -8.735,88

  Yhteiset toimintakulut -45.806,82 -46.954,96

    -311.113,51 -300.719,31

Aatteellinen toiminta yhteensä -211.799,87 -176.069,31

Toimiston yhteiset tuotot/kulut
Tuotot 30.712,70 38.000,00

Kulut

  Palvelutoimisto

    Henkilöstökulut -128.979,74 -149.556,41

    Muut kulut -2.178,68

Tuloslaskelma

1.1. - 31.12.2014 1.1. - 31.12.2013 1.1. - 31.12.2014 1.1. - 31.12.2013

  Palvelutoimisto yhteensä -131.158,42 -149.556,41

  KY-Talo, toimitilakulut

  Toimistokerros -1.075,77 -1.911,45

  Muut kulut -8.890,21 -6.472,22

Kulut yhteensä -141.124,40 -158.940,08

Toimiston yhteiset kulut yhteensä -110.411,70 -120.940,08

Varsinainen toiminta yhteensä -435.003,18 -401.861,16

Varainhankinta

Jäsenmaksutuotot 2.420,00 2.580,00

Varainhankinta yhteensä 2.420,00 2.580,00

Sijoitustoiminta

Tuotot 53.988,41 16.506,89

Kulut -2.291,27 -3.131,48

Sijoitus- ja rahoitustoiminta yhteensä 51.697,14 13.375,41

Rahoitustuotot ja -kulut

Rahoitustuotot 3,07 10,43

Rahoituskulut -120,91 -162,56

Rahoitustuotot ja -kulut yhteensä -117,84 -152,13

Poistot

Poistot koneista ja kalustosta -4,58 -4,58

Poistot muista pitkävaikutteisista menoista -4.181,18 -4.181,18

Poistot yhteensä -4.185,76 -4.185,76

Yleisavustukset 435.550,00 415.000,00

Tilikauden yli-/alijäämä 50.360,36 24.756,36
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Tase
1.1. - 31.12.2014 1.1. - 31.12.2013

Vastaavaa

pysyvät vastaavat
Aineelliset hyödykkeet

  Koneet ja kalusto 4,58

  Muut aineelliset hyödykkeet 4.181,18

  Aineelliset hyödykkeet yhteensä 4.185,76

Sijoitukset

Muut osakkeet ja osuudet 92.602,81 92.602,81

Sijoitukset yhteensä 92.623,81 92.623,81

Pysyvät vastaavat yhteensä 92.623,81 96.809,57

vaihtuvat vastaavat
Vaihto-omaisuus

  Tavarat 10.928,00 11.631,00

Vaihto-omaisuus yhteensä 10.928,00 11.631,00

Lyhytaikaiset saamiset

  Myyntisaamiset 13.170,79 21.465,77

  Lainasaamiset 4.519,96

  Siirtosaamiset 7.338,16 5.277,27

  Lyhytaikaiset saamiset yhteensä 25.028,91 26.743,04

Rahoitusarvopaperit

  Muut arvopaperit 452.605,56 401.075,38

Rahoitusarvopaperit yhteensä 452.605,56 401.075,38

Rahat ja pankkisaamiset 175.860,30 190.468,49

Vaihtuvat vastaavat yhteensä 664.422,77 629.917,91

                                                     

Vastaavaa yhteensä 757.046,58 726.727,48

1.1. - 31.12.2014 1.1. - 31.12.2013

Vastattavaa

oma pääoma
Edellisten tilikausien ylijäämät 670.863,55 646.107,19

Tilikauden ylijäämä 50.360,36  24.756,36

Oma pääoma yhteensä 721.223,91 670.863,55

vieras pääoma
Lyhytaikainen vieras pääoma

  Ostovelat 11.656,30 23.078,87

  Muut velat 3.762,68 4.737,11

  Siirtovelat 20.403,69 28.047,95

  Lyhytaikainen vieras pääoma yhteensä 35.822,67 55.863,93

Vieras pääoma yhteensä 35.822,67 55.863,93

                                                     

Vastattavaa yhteensä 757.046,58 726.727,48
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Liitetiedot

KIRJANPITOASETUKSEN 2 LUVUN MUKAISET LIITETIEDOT

TILINPÄÄTÖKSEN LAATIMISTA KOSKEVAT LIITETIEDOT

Helsingin kauppatieteiden ylioppilaat ry on yleishyödyllinen yhteisö, joka laatii tilinpäätöksen-

sä Suomen kirjanpitolain mukaan.

Tilinpäätös on laadittu korkeimman hallinto-oikeuden 31.12.2009 antaman päätöksen (tal-

tionumero 3736, diaarinumero 3171/09) pohjalta. Korkein hallinto-oikeus vahvisti päätöksensä 

hylkäämällä päätökseen kohdistetut purkuhakemukset 4.6.2012 (taltionumero 1478, diaarinu-

mero 4495/10 ja 4504/3/10).

Helsingin kauppatieteiden ylioppilaat ry:n edustajisto nimittää Helsingin kauppatieteiden 

ylioppilaiden säätiön hallituksen. Konsernitilinpäätöstä ei ole laadittu, koska yhdistys voi päät-

tää vain säätiön toimielinten jäsenten nimeämisestä, muilta osin säätiö toimii itsenäisesti. 

Kirjanpidollista määräysvaltaa ei näin ollen synny.

Arvostusperiaatteet ja -menetelmät

Yhtiön pysyviin vastaaviin merkityt aineelliset hyödykkeet on arvostettu suunnitelmapoistoin 

vähennettyyn hankintamenoonsa.

Yhtiön pysyvien vastaavien sijoitukset on arvostettu hankintamenoonsa.

Vaihtuvien vastaavien vaihto-omaisuus on arvostettu hankintamenoonsa tai tätä alempaan 

todennäköiseen myyntihintaansa.

Saamisiin merkityt myynti-, laina- ja muut saamiset on arvostettu nimellisarvoonsa tai tätä 

alhaisempaan todennäköiseen arvoonsa. Rahoitusarvopaperit on arvostettu hankintamenoon-

sa tai tätä alempaan todennäköiseen luovutushintaansa.

Velat on arvostettu nimellisarvoonsa tai tätä korkeampaan vertailuperusteen mukaiseen 

arvoon.

Jaksotusperiaatteet ja -menetelmät

Yhtiön pysyviin vastaaviin kuuluvien aineettomien ja aineellisten hyödykkeiden hankintamenot 

poistetaan ennalta laaditun suunnitelman mukaisesti.

Hyödyke Arvioitu pitoaika Poistoprosentti ja -menetelmä

koneet ja kalusto 60kk tasapoisto

muut aineelliset hyödykkeet 36kk tasapoisto

Poistoperiaatteissa ei ole muutoksia.

tuloslaskelmaa koskevat liitetiedot

Henkilöstökulut 2014 2013

Palkat, palkkiot 299.169,72 309.658,58

Luontaisedut 720,00 720,00

Eläkekulut, TyeL 39.706,50 43.567,37

Muut lakisääteiset sivukulut 7.422,84  7.301,18

Henkilöstön keskimääräinen lukumäärä oli 9 (2014) ja 10 (2013).

taseen vastaavia koskevat liitetiedot

Rahastosijoitukset 2014 2013

Kirjanpitoarvo 452.605,56 401.075,38

Markkina-arvo 476.773,85 442.943,07

Muut osakkeet

Kirjanpitoarvo 92.623,81 92.623,81

taseen vastattavia koskevat liitetiedot

Leasingvuokrasopimusvastuut 2014 2013

Avoimien leasingvuokrasopimusten nimellismäärät 2.901,84 11.079,74

omistukset muissa yrityksissä

25 % omistus aTalent Recruiting Oy, jonka vuoden 2014 tulos oli 102.747,16 

ja oma pääoma 168.263,47 euroa.

tiedot tytäryhtiöstä

Helsingin kauppatieteiden ylioppilaiden säätiö, Helsinki 2014 2013

Oma pääoma 45.867.478,49 40.994.529,07

Tilikauden yli-/alijäämä 4.872.949,42 -24.943,00

  

Oman pääoman erittely 2014 2013

Edellisten tilikausien voitto/tappio 670.863,55 646.107,19

Tilikauden voitto/tappio 50.360,36 24.756,36

Oma pääoma yhteensä 721.223,91 670.863,55
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Toimintakertomuksen ja tilinpäätöksen allekirjoitus
Helsingissä 19.3.2015

Suoritetusta tilintarkastuksesta on tänään annettu kertomus.
Helsingissä 25.3.2015
KPMG Oy Ab tilintarkastusyhteisö

Helsingin kauppatieteiden ylioppilaat ry:n hallitus

Tilinpäätösmerkintä

Turo Koila, KHT

Antti Korpelainen
puheenjohtaja

Siiri Salli 
varapuheenjohtaja

Iina Ryhänen
jäsen

Valtteri Ahonen
jäsen

Teemu Kukkola
jäsen

Eeva Hietamäki
jäsen

Jyri Heimo
jäsen

Henrik Kekarainen
jäsen

Talous: KY-säätiö
K Y - S Ä Ä T I Ö N  T U L O S L A S K E L M A  J A  T A S E
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Varsinainen toiminta

tuotot
Tuotot 45,00 0,00

Tuotot yhteensä 45,00 0,00

kulut
Luottamushenkilötoiminta

  Hallitus -26.569,36 -21.970,51

  Hallintoneuvosto -2.743,63 -8.657,47

  Luottamushenkilötoiminta yhteensä -29.312,99 -30.627,98

Henkilöstö, hallinto ja tilat

  Henkilöstökulut -61.712,38 -67.173,17

  Poistot -22.462,90 -23.422,29

  Hallintokulut -134.178,59 -133.960,86

    Kellari -21.484,26 -30.494,71

    4. kerros -9.562,46 -9.259,96

  Tilakulut -99.172,66 -105.281,60

  Henkilöstö, hallinto ja tilat yhteensä -317.526,53 -329.837,92

Toiminta

  Toiminta -496.440,38 -186.742,30

  Kylteri-lehti -20.122,95 -17.688,56

  Toiminta yhteensä -516.563,33 -204.430,86

Avustukset ja apurahat

  Muut avustukset -526.110,00 -524.625,00

  Apurahat -198.436,49 -200.177,06

  Stipendit ja tunnustuspalkinnot -11.500,00 -15.000,00

  Avustukset ja apurahat yhteensä -736.046,49 -739.802,06

Kulut yhteensä -1.599.449,34 -1.304.698,82

Varsinainen toiminta yhteensä -1.599.404,34 -1.304.698,82

1.1. - 31.12.2014 1.1. - 31.12.2013

Tuloslaskelma

1.1. - 31.12.2014 1.1. - 31.12.2013

Sijoitus- ja rahoitustoiminta

kiinteistösijoitukset
Vuokratuotot 1.462.215,16 1.471.666,73

Vastikkeet -791.552,60 -894.039,60

Kiinteistöjen hoitokulut -81.225,63 -79.778,44

Kiinteistösijoitukset yhteensä 589.436,93 497.848,69

rahastosijoitukset
Myyntivoitot 5.777.610,69 719.540,03

Muut tuotot 65.029,15 -12.017,22

Muut kulut -2.431,75 -2.091,81

Rahastosijoitukset yhteensä 5.840.208,09 705.431,00

muu rahoitustoiminta
Rahoituskulut -28,21

Korkotuotot 42.828,37 76.476,13

Korkokulut -91,42

Muu rahoitustoiminta yhteensä 42.708,74 76.476,13

Sijoitus ja rahoitustoiminta  yht. 6.472.353,76 1.279.755,82

Tilikauden ylijäämä/alijäämä 4.872.949,42 -24.943,00
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1.1. - 31.12.2014 1.1. - 31.12.2013

Tase

Vastaavaa

pysyvät vastaavat
Aineettomat hyödykkeet

  Muut pitkävaikutteiset menot 331.477,38 413.142,74

  Aineettomat hyödykkeet yhteensä 331.477,38 413.142,74

Aineelliset hyödykkeet

  Koneet ja kalusto 9.222,16 23.681,33

  Aineelliset hyödykkeet yhteensä 9.222,16 23.681,33

Sijoitukset

  Osuudet saman konsernin yrityksissä 13.438.551,86 13.438.551,86

  Muut osakkeet ja osuudet 26.006.279,59 21.251.644,77

  Sijoitukset yhteensä 39.444.831,45 34.690.196,63

Pysyvät vastaavat yhteensä 39.785.530,99 35.127.020,70

vaihtuvat vastaavat
Pitkäaikaiset saamiset

  Saamiset saman konsernin yrityksiltä 8.278.000,00 8.278.000,00

  Pitkäaikaiset saamiset yhteensä 8.278.000,00 8.278.000,00

  Lyhytaikaiset saamiset

  Myyntisaamiset 608,98 1.031,43

  Saamiset saman konsernin yrityksiltä 14.830,32 16.228,26

  Muut saamiset 1,94 17,81

  Siirtosaamiset 139.292,49 53.989,10

  Lyhytaikaiset saamiset yhteensä 154.733,73 71.266,60

Rahat ja pankkisaamiset

  Pankkisaamiset 584.623,26 368.360,06

  Rahat ja pankkisaamiset yhteensä 584.623,26 368.360,06

Vaihtuvat vastaavat yhteensä 9.017.356,99 8.717.626,66

Vastaavaa yhteensä 48.802.887,98 43.844.647,36

1.1. - 31.12.2014 1.1. - 31.12.2013

Vastattavaa

oma pääoma
Peruspääoma 200.000,00 200.000,00

Edellisten tilikausien ylijäämät (alijäämät) 40.794.529,07 40.819.472,07

Tilikauden ylijäämä (alijäämä) 4.872.949,42 -24.943,00

Oma pääoma yhteensä 45.867.478,49 40.994.529,07

pakolliset varaukset
Muut pakolliset varaukset 2.777.767,11 2.777.767,11

Pakolliset varaukset yhteensä 2.777.767,11 2.777.767,11

vieras pääoma
Pitkäaikainen vieras pääoma

  Muut velat 55.800,00

Pitkäaikainen vieras pääoma yhteensä 55.800,00

Lyhytaikainen vieras pääoma

  Ostovelat 22.407,69 24.557,28

  Velat saman konsernin yrityksille 913,17 785,94

  Muut velat 64.753,53 41.173,47

  Siirtovelat 13.767,99 5.834,49

Lyhytaikainen vieras pääoma yhteensä 101.842,38 72.351,18

Vieras pääoma yhteensä 157.642,38 72.351,18

Vastaavaa yhteensä 48.802.887,98 43.844.647,36
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KY edustaa    
K U K A  P A L K I T T I I N  A K T I I V I S U U D E S T A ?  E N T Ä   K E I T Ä 

H A L L I T U S  T E R V E H T I ?
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Merkit ja 
huomionosoitukset

ANSIOMERKKI

Pekka Lampinen

PIENOISLIPPU

Essi Myllymäki

HARRASTUSMERKKI

Annu Kostiainen

Mikko Jauhiainen

Anni Laurikka

Laura Vuorelma

Liisa Itkonen

Laura Brotkin

Otso Takala

Niko Isojärvi

Annina Orasmaa

Pauliina Ikäheimo

AKTIIVIMERKKI

Noora Virmanen

Moona Kärkkäinen

Joel Leinonen

Aleksi Laitinen

Lotta Hankimo

Nelli Huikari

Aurelia Puranen

Emilia Vuokko

Juuso Konttila

Sami Marttinen

Annu Kangas

Reeta Reivinen

Otso Olander

Tatu Peltonen

Anna Pinomaa

Henry Grönfors

Jaakko Talvio

Jenni Kynnös

Johanna Pöyhönen

Jutta Varis

Linh Tamminen

Milla Parviainen

Niklas Huotari

Niklas Syyli

Riikka Laurila

Roni Saroniemi

Roope Rekola

Saila Nurkka

Susanna Salminen

Viljami Väisänen

Ville Vahteri

Antti Korpelainen

Laura Ketola

Olga Lehtinen

Miikka Kataja

•	 Kauppatieteiden Kandidaattiyhdistys ry:n 89. vuosijuhlaan 
8.2.2014 osallistuivat Essi Myllymäki ja Veera Soini.

•	 Lähetettiin tervehdys Pohjois-Pohjalaisen Osakunnan 106. 
vuosijuhlaan 9.2.2014. 

•	 Preemio ry:n 13. vuosijuhlaan 14.2.2014 osallistuivat Anna 
Juselius ja Teemu Riipi.

•	 Lähetettiin tervehdys Sähköinsinöörikilta ry:n 93. Tasaus-
vuosijuhlaan 15.2.2014.

•	 Valtio-opin opiskelijat ry 54. vuosijuhlaan 15.2.2014 osallistui 
Iiro Heinonen.

•	 Lähetettiin tervehdys Tietokilta ry:n 28. vuosijuhlaan, 
Muistinnollaukseen 21.2.2014.

•	 SHS:n 104. vuosijuhlaan 24.2.2014 osallistui koko hallitus.

•	 Lähetettiin tervehdys Kemistikillan 12. Kondesaatioon 
1.3.2014.

•	 Boomi ry:n 46. vuosijuhlaan 7.3.2014 osallistuivat Iiro 
Heinonen ja Emma Mieskonen.

•	 Puunjalostajakilta ry:n Kuumahiontaan 7.3.2014 osallistui 
Essi Myllymäki.

•	 Inkubion 10. Apoptoosiin 8.3.2014 osallistuivat Ville 
Lehtonen ja Max Mononen.

•	 Lähetettiin tervehdys Maanmittarikilta ry:n 113. 
Kevätpäiväntasaukseen 14.3.2014.

•	 Optimi ry:n 12. vuosijuhlaan 28.3.2014 osallistuivat Teemu 
Riipi ja Annu Kostiainen.

•	 Teknologföreningen 142. vuosijuhlaan 22.3.2014 osallistuivat 
Iiro Heinonen ja Emma Mieskonen.

•	 Koneinsinöörikillan 99. vuosijuhlaan Cuba-nightiin 28.3.2014 
osallistuivat  Milla Parviainen ja Emma Mieskonen.

•	 Lähetettiin tervehdys Satakuntalaisen Osakunnan 360. 
vuosijuhlaan 29.3.2014.

•	 Aalto-yliopiston ylioppilaskunnan 4. vuosijuhlaan 1.4.2014 
osallistuttiin koko hallituksen voimin.

•	 Porin Kylterit ry:n 11. vuosijuhlaan 4.4.2014 osallistuivat 
Miikka Keränen ja Voitto Kangas.

•	 Lähetettiin tervehdys Rakennusinsinöörikillan 101. 
Hermanninsitsiin 11.4.2014.

•	 Pykälä ry:n 78. vuosijuhlaan 12.4.2014 osallistuivat Ville 
Lehtonen ja Veera Soini.

•	 Lähetettiin tervehdys Kannunvalajat ry:n 69. vuosijuhlaan 
10.5.2014.

•	 Seniorikillan kevätretkelle 23.5.2014 Essi Myllymäki, Veera 
Soini, Ville Lehtonen, Anna Juselius ja Max Mononen. 

•	 Prosessiteekkarien 2. vuosijuhlaan Lämmönsiirtoon 
27.9.2014 osallistuivat Teemu Riipi ja Essi Myllymäki.

•	 Enklaavi ry:n 23. vuosijuhlaan 26.9.2014 osallistuivat Iiro 
Heinonen ja Max Mononen.

•	 Warrantti ry:n 25. vuosijuhlaan 3.10.2014 osallistuivat Veera 
Soini ja Max Mononen.

•	 Seniorikillan vuosijuhlaan 10.10.2014 osallistuivat Essi 
Myllymäki, Iiro Heinonen, Veera Soini, Max Mononen, Teemu 
Riipi ja Emma Mieskonen.

•	 Lähetettiin tervehdys Finanssi ry:n 23. vuosijuhlaan 
10.10.2014.

•	 Lappeenrannan teknillisen yliopiston ylioppilaskunnan 45. 
vuosijuhlaan 11.10.2014 osallistuivat Antero Myllymäki ja 
Tiina Martikainen.

•	 Turun kauppatieteiden ylioppilaiden 64. vuosijuhlaan 
24.10.2014 osallistuivat Essi Myllymäki, Iiro Heinonen, Emma 
Mieskonen, Anna Juselius, Teemu Riipi, Max Mononen ja 
Veera Soini.

•	 Prodeko ry:n 48. vuosijuhlaan 17.10.2014 osallistuivat Essi 
Myllymäki ja Emma Mieskonen.

•	 Probba ry:n 26. vuosijuhlaan 1.11.2014 osallistui koko 
hallitus. 

•	 Lähetettiin tervehdys AYY:n Teekkarijaoston 
Teekkariperinnejuhlaan 7.11.2014.

•	 KYHKYS forever juhlaan 8.11.2014 osallistui koko hallitus ja 
Karri Tuominen.

•	 Lähetettiin tervehdys TKO-ÄLY ry:n 26. vuosijuhlaan 
8.11.2014.

•	 Pörssi ry:n vuosijuhla 7.11.2014 osallistui Veera Soini ja 
Emma Mieskonen.

•	 Lähetettiin tervehdys Athene ry:n vuosijuhlan Infoähkyyn 
14.11.2014.

•	 Automaatio- ja systeemitekniikan kilta ry:n 16. vuosijuhlaan 
Stimulaatioon 22.11.2014 osallistui Essi Myllymäki. Lisäksi 
lähetettiin heille tervehdys.

•	 Merkantila Klubbenin 86. vuosijuhlaan 22.11.2014 
osallistuivat Anna Juselius ja Max Mononen.

•	 Lähetettiin tervehdys TOKYO:n Arabia Maskerad juhlaan.

•	 Lähetettiin tervehdys Arkkitehtikillan 106. vuosijuhlaan 
Vähäjouluun 5.12.2014.

•	 SSHV:n 34. vuosijuhlaan 29.11.2014 osallistuivat Essi 
Myllymäki ja vuoden 2015 puheenjohtaja Antti Korpelainen.

Kävimme ja  
tervehdimme 2014

KY:n 104. vuosijuhlassa 28.2.2014 jaettiin seuraavat huomionosoitukset.
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AD  
Salla Koivu (29.8. asti)

Kerhosihteeri  
Anssi Panula (29.8. asti)

Myyntikoordinaattori 
Miikka Kataja (31.5. asti)

Isäntä 
Esa Salomaa (6.2. asti)

Hallintopäällikkö 
Sari Rautiainen

AD  
Karin Gellman (18.8. 
alkaen)

Kerhosihteeri  
Helena Kauma (18.8. alkaen)

Myyntikoordinaattori 
Oliver Rotko (18.8. alkaen)

Isäntä 
Markus Karva (24.2. alkaen)

IT-koordinaattori 
Otso Takala (30.5. asti)

Kulttuurisihteeri 
Anni Laurikka (29.8. asti)

Tiedottaja 
Saija Räsänen (mihin asti?)

Pääsihteeri 
Pekka Lampinen (31.8. asti)

IT-koordinaattori 
Henri Lahtinen (18.8. 
alkaen)

Kulttuurisihteeri 
Jenni Kynnös  (18.8. alkaen)

Tiedottaja 
Johanna Tirkkonen (18.8. 
alkaen)

Taloussihteeri 
Sirkku Kemppainen (26.7. 
asti)

Pääsihteeri 
Karri Tuominen (1.8. alkaen)

Neuvontalakimies 
Matti Marttunen

Säätiön asiamies 
Antti Melander

Kylterin päätoimittaja 
Verna Vuoripuro

H E N K I L Ö K U N T A ,  K Y  R Y

H E N K I L Ö K U N T A ,  K Y - S Ä Ä T I Ö




